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R e k e l b i ,  d a  t is t ih ,  k i  g o j i jo  
z a m e r o ,  n i  v e l ik o ,  so  p a  

m a lo  b o l j  g la s n i

osrednja  k n j ižfa$ 
M u z e j s k i  tra i .

SNODO3

Tel.: 01/831 63 12
G sm .: 031/658 765

N i k a
Nika Tratnik s.p., Ljubljanska 19/a, Kamnik

Z a  l e p  i z g l e d  in  d o b r o  p o č u t j e  
v  n a š e m  s a lo n u  n u d im o :
• nego obraza in telesa ter ličenje
• masaže (aromaterapija, klasična, refleksna masaža stopal)
• pedikuro in manikuro
• limfno drenažo
• depilacijo
• savno in solarij sobota po dogovoru.

www.radiorogla-novice.com
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PRODAJATE, KUPUJETE, 
ODDAJATE V NAJEM NEPREMIČNINE ! 

Ml POSKRBIMO ZA VSE
NEKAJ IZ NAŠE PONUDBE:
PRODAMO Manjšo kmetijo Rečica v Savinjsl 
obsega novo nedokončano _
stanovanjsko hišo, gospodarsko I
poslopje in staro hišo ter 
zemljišča (travniki, njive in 
gozd) v skupni velikosti 3,2 ha.

Televizor Gorenje 55MT

Kombinirani štedilink Gorenje 
K2793N beli, K2703B rjavi

P R O D A M O  -  s ta n o v a n jsk a  hiša z  d e la vn ic o  

Objekt je lociran v Zadrečki dolink 
na sončni legi. H t ,imÈÈmÈÈt
etažnosti: pritličje, nadstropje, K
mansarda, zgrajen leta 1995. B i k * .  '
Skupna neto površina: H  H
200 m2 a- 700 m2 zemljišče

Brezvrvični telefon Loewe 
(srebrn, zelen)Varčne žarnice Neolux E27 

13W (60W); 17W (75W); 
21W (100W) i

Likalnik Tefal Avantis 120

poslovni objèSIww n é  «ta^avnicajve 'k n ^ K c a ^ ti  
dpsfop z glar^^^ste, u r ^ i h I K j

“ if*RODAMO v eč  s ta n o v a n j in

jelenje jrtma širšem območju Sdviigške. déifiBfcaÉl-r
- t %  Http://www.rlv.si/habit/

| ’tr-̂ MNOfil HAM ZAUPAJO ŽE VRSTO LET. 
ZAUPAJTE NAM ŠE VI IN NAS POKLIČITE 

Telefon: 03 898 1600. GSM: 041 665 223

Rezalni stroj Bosch MAS 9101

- možnost plačila na več obrokov brez obresti 
možnost palčila z zadružno in ostalimi karticami 

- dostava na dom

Š p o rt  c e n te r  
P R O D N I K

Juvanje 1, 3333 Ljubno ob Savinji 
Tel. 03 838 10 30 
GSM 041 752 111

O dlična M iklavževa ponudba daril, 
darilnega program a, igrač, pisarniškega 
m ateriala, opreme, šolskih potrebščin, 

nosilcev zvoka, sto ja l,..
ESErvik* ---r\ JSKj, PIUUII SEIioi 

~V 474,00 sn
M m  POSLOVNE V O Š G IM C E i  od
V ^ j g i  9IB ,ooSIT

W è T '- ' j j . i ì USMENE DENAINKEi id 
/  JÈhm  t 3.804,» SIT

o b v e z n e  r e z e r v a c i j e  
i g r a  a n s a m b e l  

Z A P E L J IV K E

Vabimo Vas v ER IN E  prodajalne z B IR O  opremo:
Biro oprema Velenje, Šaleška 20, 03/8960 456 

Biro oprema Žalec, Celjska 7, 03/7136 616 
Papirnica Slovenske Konjice, Mestni trg 1, 03/5754 624 

Papirnica Mozirje, Na trgu 14, 03/8393 817

Pridobite si kondicijo pred smučarsko sezono!

^ 3  V a b l j e n i  v  n a š

1 9 . 9 9 0 , 0 0  S IT

1 6 .9 9 0 ,0 0  S IT

5 .9 9 0 , 0 0  S IT

5 .4 9 0 , 0 0  S IT
[irTseVelikai izbiraTostalega blaga!
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Tako. Pa smo dobili 
tudi novega predsed
nika republike. Ki pa, 
realno g ledano, ni 
povsem nov, saj smo 
njegovo podobo in 
besede takorekoč 
vsakodnevno sprem
ljali celo desetletje, ko 
je bil na funkciji preds
ednika vlade. V tem 

času sije oblikoval dovolj močno prepoznavnost 
in očitno tudi zaupanje državljanov, da so se, ob 
pomoči naklonjenosti že znanemu in mogoče v 
strahu pred spremembami, odločili za prvega 
moža najmočnejše slovenske stranke pred kan
didatko Barbaro Brezigar, ki si je sicer v tem 
kratkem času kandidiranja in predvolilne kam
panje pridobila izjemno naklonjenost. Z novim 
predsednikom republike pa smo izgubili predsed
nika vlade. Že dolgo se šušlja, da naj bi nov man
datar postal Tone Rop, sedanji finančni minister.

Sicer pa predsedniške volitve ne prepuščajo 
javnosti nikakršnega presenečenja. Ves čas nas 
zasipajo rezultati javnomnenjskih raziskav, zaradi 
česar volitve pravzaprav izgubljajo svoj čar in po
raja se vprašanje, kako te informacije vplivajo na 
odločitve volivcev. Živimo pač v času informacijske 
družbe, ki ne pozna romantike.

Bistveno več presenečenj je pripravil drugi krog 
lokalnih volitev, vendar ne v Zgornji Savinjski do
lini, kjer so novi in stari novi župani že trdno zas

edli svoje položaje. V tokratni številki Savinjskih 
novic objavljamo drugega iz niza pogovorov z 
njim i. Svoj pogled na izid volitev in začetek 
županovanja nam je razkril mozirski župan Ivan 
Suhoveršnik, v prihodnji številki pa bomo obiska
li dolgoletnega gornjegrajskega župana Toneta 
Riflja, ki ima zastavljene zelo ambiciozne načrte 
razvoja občine.

Razvoj govora pri otrocih oziroma težave z njim 
pa je druga osrednja tema, o kateri govorimo v 
aktualni številki časopisa. VZgornji Savinjski dolini 
je  bilo do nedavnega dobro poskrbljeno za logo- 
pedsko dejavnost v okviru vrtcev. Prepotrebna 
strokovna pomoč otrokom z lažjimi ali težjimi mot
njami govora seje doslej izvajala po vseh vrtcih 
(logopedinja je vsak dan v tednu obiskala enega 
izmed vrtcev), odslej pa bodo starši morali otroke, 
pri katerih bodo zaznane težave, voditi v 
zdravslveno ustanovo. Seveda sprememba pome
ni veliko izgubo za logopedske pomoči potrebne 
otroke, saj so bili doslej redno in sproti opazovani 
in zdravljeni. Za večino staršev bo dodatna skrb 
veliko breme in vprašanje je, ali bodo otroci še 
deležni tolikšne logopedske nege kot doslej. Če 
upoštevamo statistične podatke, ki kažejo na ved
no slabše stanje na področju otroškega telesne in 
duševnega zdravja, se je vredno zamisliti, ali ni 
zadnji čas, da storimo nekaj več za njihovo prihod-

IZ VSEBINE: @
Aktualno:
Predšolski otroci ostali
brez logopedske pom oči...........................4

Onesnaževanje v N azarjah:
Hrup tudi uradno dokazano
bislveno prekomeren................................. 5

Mlečna a fe ra :
Vlado Tratnik zagotavlja, daje  nedolžen .6

In tervju :
Ivan Suhoveršnik, 
novi mozirski župan

Radm irje:
Zgodnji Miklavž obiskal otroke

8 . Ex-Tempore M ozirsk i gaj
Pognali so prvi cvetovi...............................

Na naslovnici: Mladi v boju proti AIDS-u
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številke. Na podlagi Zakona o davku na dodano vrednost sodi časopis Savinjske novice med proizvode, za katere se obračunava davek na dodano vrednost po stopnji 8,5%. 
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P R E D Š O L S K I O TR O C I O S TA LI BREZ P O M O Č I PRI O D P R A V L JA N JU  G O V O R N IH  M O T E N J

D o d a t n o  b r e m e  z a  s t a r š e  i n  o t r o k e
Govor je za otroka izrednega pomena, saj je od tega v veliki meri odvisen otrokov uspeh v času šolanja in tudi kasneje v življenju. Ustno izražanje 

je sredstvo, ki močno vpliva na otrokov razvoj. Na svoj način ga tudi diktira, saj se govor izpopolnjuje skozi vse življenje, najintenzivneje pa se 
razvija ravno v predšolskih letih. Zamujeni čas je  zelo težko ali praktično nemogoče nadoknaditi. Zavoljo tega je toliko pomembnejše strokovno 
usmerjeno delo z otroki, ki imajo govorne motnje. Le-te ovirajo govor, branje in pisanje in so posledično vzrok za doseganje neuspehov in čustvene 
težave. Otrok s tovrstnimi težavami pa lahko postaja bolj ali manj boječ in zagrenjen.

Starši sam i ne vedo, kaj in kako 
ravnati z otrokom, ki ima govorno 
m o tn jo , Ustrezne odgovore  
posedujejo zgolj logopedi, ki pa 
ugotavljajo, da je  govornih napak

iz leta v leto več. So posledica or- 
tod on tsk ih  a no m a lij in h itrega 
tempa življenja. Starši se vse manj 
pogovarjajo s svojim i otroki, vse 
več je  posedanja pred televizijski
mi ekrani in za računalniki. Posl
edice se lahko kažejo tudi v mot
njah govora.

Logopedska dejavnost predšol
skih otrok je  bila doslej v Zgornji 
Savinjski dolini dobro razvita. Zadn
jih  devetnajst let se je  z njo aktivno 
ukvarjala logopedinja Francka Vol
er z Ljubnega. Zaposlena je  bila v 
mozirskem vrtcu, logopedsko de
ja vn o s t pa je  oprav lja la  v vseh 
zgornjesavinjskih vrtcih. Letno je 
tako pregledala preko 400 otrok. V 
te preglede so bili vključeni vsi otro
ci, ki so obiskovali vrtec in že napoln
ili štiri leta starosti, otroci, ki so obisk
ovali zunanjo malo šolo in eksterni 
logopati, ki so bili k njej napoteni s 
strani zdravstvene službe ali star
šev. Vsako leto je izmed pregledanih 
obravnavala okoli 150 logopatov. 
Čas obravnave sta določali otroko
va zrelost in vrsta govorne motnje. 
Veliko otrok je  b ilo  vključen ih  v 
obravnavo tud i po sistematičnih 
pregledih triletnikov, pri katerih je 
sodelovala na Ljubnem in v Gorn
jem Gradu.

S prvim januarjem  prihodnje leto 
pa se tov rs tna  logopedska  de
ja v n o s t ukin ja . Logoped in ja

Francka Voler namreč odhaja na 
drugo delovno mesto. Ravnateljica 
Vrtca Mozirje, kije logopedinjo dos
lej zapos lova l, Ana K ladn ik, je  
sprožila postopke za iskanje ust

rezne rešitve. Zaveda se, da otroci 
logopeda zelo potrebujejo in zave
da se tudi posledic, ki nastanejo

brez ustreznega odpravljanja gov
o rn ih  m otenj v na jrosne jš ih  
otroških letih.

Problem je bil sprožen na svetu 
zavoda, ki je najvišji organ. Padla 
je  pobuda, da seta  problem razre
ši v pristojnosti Zgornjesavinjskega 
zdravstvenega doma. Konec kon
cev spada logopedska dejavnost

med dejavnosti za zagotavljanje 
zdravja. Takšna rešitev se zdi najs
m otrne jša  tud i ravna te ljem  
zgornjesavinjskih osnovnih šol, ki 
so m ora li dos le j poravnavati 
račune za opravljeno predšolsko 
logopedsko delo. In to z obraču
nanim davkom na dodano vred
nost. Logopedinja je  bila namreč 
vsak dan v drugem vrtcu, v drugem 
kraju.

Pobuda o končni ureditvi nastalih 
razmerje prišla tudi s strani predsed
nice društva Sožitje, ki združuje 
družine otrok s posebnimi potre
bami. Zavedajo se dejslva, da pome
ni majhna pomoč tem otrokom v 
zgodnjih obdobjih razvoja veliko 
manj skrbi in sredstev v kasnejših 
življenjskih obdobjih. Dokazano je 
namreč, da so za nova spoznanja in 
znanja na jpom em bnejša ravno 
predšolska leta.

Direktorica Zgornjesavinjskega 
zdravstvenega doma Ida Kramer 
Pustoslemšek ugotavlja, da je na
jvečja težava v pomanjkanju ust
reznih kadrov. Trenutnoje v dogovoru 
z logopedinjo, ki to dejavnost že 
opravlja v Velenju. Z rednim delom bo 
pričela takoj po novem letu. Katere 
dneve bo odprta logopedska ambu
lanta, pa bo obveščeno naknadno.

Predšolski otroci bodo torej po 
novem letu dobivali logopedsko 
strokovno pomoč v zdravstvenem 
domu. Od njihovih staršev je odvis
no, koliko časa si bodo vzeli za svo
je otroke in v kolikšni meri jih bodo 
prip rav ljen i redno voziti na 
obravnave.

Helena Petrovič, gostinski tehnik
Vsekakor je  bolj enostavno, če prihaja logoped v 

vrtec k otrokom, saj so danes starši zelo zaposleni, 
to pa je dodatna obveznost, ki seje do sedaj reševa
la v okviru vrtca in šole. Otroci pa tudi veliko bolj 
sproščeno sodelujejo v okolju, ki jim  je poznano, kot 
pa v povsem neznanem okolju.

Mihaela Čopar, študentka 
Logopedje strokovnjak, ki uči otroke pravilno izgov

orjavo besed. Seveda je boljše, da se z otroki ukvar
ja  v njim prijaznem okolju. Otroci, vsaj moji, pa so 
takšni, da jim  ustreza družba sovrstnikov, sploh pri 
stvareh, ki so jim  nepoznane in zato mogoče tudi 
malce strašljive.

Aga Ostruh, šivilja
Mislim, daje  bil najboljši ta 

sistem, kije bil do sedaj. Logopedinja je ob določenih 
dnevih delovala v določenem vrtcu, videla je, kateri 
otroci so prisotni inje tiste tudi obravnavala. Tako so 
zadeve potekale gladko, starši pa so bili razbremen
jeni še ene obveznosti. Če bo treba otroke po novem 
voziti v zdravstveni dom, nastopi kar več težav. Star
ši, ki so zaposleni v oddaljenem kraju bodo izgubili 

ogromno časa za te poti, sledilo bo čakanje v vrsti, če bo otrok bolan, bo 
treba vse odpovedati. Teh težav do sedaj ni bilo, saj je logopedinja delovala 
v vrtcu, vrtci pa tudi imajo prostore, kjer je  lahko delala. So otroci, ki so imeli 
te vaje vsak teden in staršem teh otrok bo sploh težko. Da ne govorimo o 
tem, koliko izgubijo ti otroci sedaj, ko so brezte pomoči! Težko bo tudi z otroki, 
ki se zdravnika bojijo in, ko ga boš peljal v zdravstveni dom, bo zagotovo 
obremenjen, saj bo mislil, da gre k zdravniku.

Tatiana Golob, foto: Ciril M. Sem

Francka Voler:
O d  3 0  d o  5 0  o d s to tk o v  o tr o k  im a  

g o v o rn o  n a p a k o . To  š tev ilo  p a  s e  iz  le ta  
v  le to  š e  p o v e č u je . V z ro k  z a  to  s o  o rto -  
d o n ts k e  a n o m a li je  in te m p o  d a n a š n 
je g a  ž iv lje n ja .

Ida Kramer Pustoslemšek:
P ra v  g o to v o  j e  z a  o tro k e  lo g o p a te  

s la b š e , č e  lo g o p e d a  n e  b o  v e č  v  v rt
c u , a m p a k  v  z d r a v s tv e n e m  d o m u .  
T o d a  n a č in  f in a n c ira n ja  z d ra v s tv a  s  
s tra n i z a v a ro v a ln ic  n e  o m o g o č a , d a  
bi lo g o p e d  h o d il iz  k ra ja  v  kra j.

Benjamin Kanjir



V O K O LIC I G L IN O V IH  P O D JE TIJ JE H R U P  T U D I U R A D N O  
D O K A Z A N O  B IS T V E N O  P R E K O M E R E N

Z  i n š p e k t o r j i  n a d  

o n e s n a ž e v a l c e
Civilno iniciativo za zaščito okolja Nazorja z okolico, v kateri so 

združeni nazorski občani, preplavlja nezadovoljstvo zaradi očitnega 
onesnaženja, ki ga povzročata predvsem tovarna ivernih plošč in Grif. 
Čeprav, resnici na ljubo, nista edina znotraj Glinovega kompleksa, ki 
kraju ob sotočju Drete in Savinje "zagotavljata" bolj ali manj stalne 
zaloge lesnega prahu, smrad in prekomeren hrup.

Okoljevarstveniki so prepričani, da 
pristojni, vključno z lokalno skup
nostjo odločno premalo storijo za 
sanacijo dejanskega problema, 
meritve hrupa v samem kraju, kijih 
je opravila Kova, družba za izvajan
je kompletnega varstva pri delu, pa 
so zabeležile bistveno odstopanje 
od dovoljenih meja.

Iz poročila, ki gaje podpisal tehnič
ni vodja pooblaščenega podjetja za 
meritve hrupa Igor Dušak, je razvid
no, da je glavni v ir hrupa na ob
močju Glina. V dnevnem času pov
zroča precej hrupa tudi promet, ki 
pa v večernih urah zamre. Meritve

so bile izvedene na dveh merilnih 
mestih, ki sta po mnenju krajanov 
med bolj obremenjenimi. Rezultati 
meritev so nedvoumno pokazali, da 
je hrup v okolici Glinovega komple
ksa tud i uradno dokazano pre
komeren. Krajani, razočarani nad 
dosedanjimi sanacijskimi ukrepi, ki 
niso bistveno izboljšali nazorske 
ekološke problematike, so meritve 
financ ira li sam i, p ričakuje jo  pa 
konkretne ukrepe pristojnih oblasti. 
"Žalostno je," ugotavljajo v civilni 
pobudi, "da moramo opravljati nji
hovo delo in jim  dokazovati, kar bi 
morali sami po službeni dolžnosti 
storiti že pred leti."

Povzročitelje onesnaževanje je 
obravnaval tudi Inšpektorat RS za 
okolje in prostor iz Celja, kije opravil 
nadzor emisij v okolju iz definiranih 
v irov onesnaževanja pri vseh 
pravnih subjektih na območju Glina. 
Za emisijska mesta, kjer so bile v 
okviru predpisanih monitoringov 
ugotovljene pomanjkljivosti, so in
špektorji podjetjem izdali odločbe

za prilagoditev oziroma jih zaradi 
kršitve predpisov prijavili sodniku za 
prekrške, kjer se postopek sicer ko
rektno zaključi, vendar predvidene 
kazni niti prib ližno ne dosegajo 
vsote, potrebne za tem e ljito  in 
dolgoročno sanacijo ekološko zas
tarelih sistemov.

Nekoliko nenavadno pri tem je, da 
inšpekcijske službe niso poob
laščene za nadzor nad posledicami 
v okolju, ki nastanejo zaradi pre
komernih izpustov škodljivih snovi v 
zraku. Izvedba emisijskih monitorin
gov je v pristojnosti države (?) in 
lokalne skupnosti, ki naj bi reševali

probleme lokalnega značaja. Pri 
tem se na celjski območni enoti re
publiškega inšpektorata za okolje in 
prostor sklicujejo na 68. člen Zako
na o varstvu okolja, ki pravi, da 
morajo mestne občine zagotavljati 
emisijske monitoringe stanja okolja, 
druge občine pa jih zagotavljajo, če 
je to potrebno.

Po m nenju nazorske civilne 
pobude gre za površno ravnanje in
špektorata, saj je po njihovem pre
pričanju naloga inšpekcijskih služb, 
da ob sum u prekom ernega 
onesnaževanja zahtevajo ustrezen 
monitoring. O tem pa, po mnenju 
krajanov, ne more odločati občina 
ali kdo, ki ni strokovno usposobljen, 
niti pristojen za takšne zahteve. 
Predvsem pa ne prihaja do konflik
tov med bivalnim in industrijskim 
obm očjem , saj spada oko lica  
Glinovih tovarn v obm očje, kjer 
emisijske vrednosti ne smejo pre
segati zakonsko predpisanih me
jnih vrednosti.

Savinjčan

Rezultati meritev so nedvoumno pokazali, da je hrup 
v okolici Glinovega kompleksa tudi uradno dokazano 

prekomeren.

S O C IA L N A  IN N E P R O F ITN A  S T A N O V A N JA

D v a  n o v a  o b j e k t a  

n a m e s t o  b r d i k e g a  

k o m p l e k s a ?
Občina Mozirje se je  prijavila na razpis Stanovanjskega sklada RS za 

sofinanciranje gradnje socialnih in neprofitnih stanovanj. Na sklad je 
prispelo 180 prošenj, od tega jih je  bilo odobrenih 66, med njimi tudi 
mozirska.

Pokazala seje idealna prilika, da 
se »ubijeta dve muhi na en mah«. 
Večstanovanjski objekt naj bi zrasel 
na mestu Brdčke graščine, ki jo  zob 
časa najeda že do te mere, da je 
nevarna tudi tistim redkim obisko
valcem, ki v njej počenjajo razne 
nečednosti. Znani so naslednji ko
raki, ko je  skupina krajanov us
tanovila civilno iniciativo za rešitev 
graščine. Stvar je  šla celo tako 
daleč, da je  bil sklican zbor kra
jan o v, na katerem  so las tn ik i 
graščine, velenjsko gradbeno pod
je tje  Vegrad, predstavili projekt. 
Izdelan je  bil z namenom, da se 
stara stavba poruši, na njenem 
mestu pa nastane sodobna zgrad
ba, v kateri bi bila tudi socialna in 
neprofitna stanovanja. Ob koncu 
zbora je bilo glasovanje. Za gradn
jo  se je  opredelila večina prisotnih 
krajanov, kar naj bi pomenilo, da so 
se Brdčki graščini dokončno zama
ja li temelji. Gradnja bi se moraja 
tako pričeti že pred meseci.

A glej ga zlomka. Pojavil s e je  
denacionalizacijski upravičenec, 
nadškofija Ljubljana, k ije  vložil za
htevek za p ovra č ilo  v rednosti 
stavbe. Postopki so se vlekli, sodni 
cenilci so ocenjevali, skupnega jez
ika pa ni bilo.

Občina je  med tem časom pričela 
iskati nadomestno lokacijo, saj je de
nar, ki ga podari država, pač treba 
porabiti. Sredstva v višini šestdesetih 
odstotkov, kolikor bi prispeval sklad, 
so znašala slabih 80 milijonov tolar
jev. Za gradnjo je bilo tako potrebnih 
še 52 milijonov, ki pa bi jih primaknil 
občinski proračun.

Denacionalizacijski postopek za

Brdce še ni končan, država oz. 
stanovanjski sklad pa se že tudi 
sprašuje, zakaj Mozirjani nočejo 
poiskati ustreznega načina za čr
panje njihovega denarja.

Končno pa so se stvari premaknile 
v fazo, ki morda le pomeni rešitev 
nastalih razmer. Občina je že priče
la s postopki za pridobitev lokaci
jskih dovoljenj. Nova varianta nam
reč predvideva g radn jo  dveh 
ločenih večstanovanjskih objektov. 
Eden naj bi zrasel na Praprotnikovi 
ulici in bi nadaljeval oz. zaključil 
zgornji niz blokov, drugega pa naj 
bi zgradili med upokojenskim in 
blokom na Savinjski cesti. Oba bi 
zapolnila neizrabljen prostor. Njuni 
gabariti bi bili v izmeri 12 krat 14 
metrov, v treh etažah pa bi bilo šest 
stanovanj. Torej skupno A soc ia ln 
ih in neprofitnih stanovanj, za katere 
vlada veliko zanimanje.

Hkrati bi se s to  g rad n jo  
dokončno razrešil problem ure
jenosti javnih in parkirnih površin 
tega dela Mozirja.

Prostor, na katerem bosta morda 
objekta stala, je v občinski lasti in 
komunalno urejen. To je prednost, ki 
je pri večnem pomanjkanju v občin
ski blagajni ne gre zanemariti.

Kljub dejstvu, da so že sproženi 
postopki za pridobitev dovoljenj za 
gradnjo na nadomestnih lokacijah, 
pa v zraku še vedno ostaja tudi var
ianta Brdce. Graditi se bo pričelo 
tam, kjer bo zadeva prej zrela, prav
ijo na mozirski občini in hkrati raču
najo, da se bo gradnja v vsakem 
primeru definitivno pričela spomla
di naslednje leto.

Benjamin Kanjir
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SE BO  O S U M L JE N E M U  IN O Ž IG O S A N E M U  R EJC U  S P LO H  K D AJ KD O O P R A V IČ IL?

D o l g e  s e n c e  n a d  T i r o s e k o m
Zaselek Tirosek ni bil nikoli kaj več kot skupina razpotegnjenih domačij 

s skromnimi in marljivimi domačini, ki jim je življenje narekovala strmi
na, v katero se je kraj zagrizel in iz nje vlekel vse prej kot zajetne skorje 
kruha. Kraj "zvenečega imena" je postal pred dobrim letom z odkritjem 
prve krave, obolele za BSE v Sloveniji, sedaj pa je ljudi, ki jih varuje ro
marska priprošnjica Marija Zvezda, znova udarilo. Nesreča, z vso sramoto 
in negotovostjo, se je zgrnila nad Bevčko domačijo, nad gospodarja Vla
da ftatnika in njegovo ženo Lojzko, kjer so dodatne analize pokazale 
precejšnjo vsebnost prepovedanega kloramfenikola v mleku.

Od kod je  prišel an tib io tik  v 
njegovo mleko, se zgrožen sprašu
je  Vlado. Nikoli v življenju ni videl 
česa podobnega niti slišal do izbru
ha mlečne afere, v kateri je postal 
eden od štirih osumljencevvdržavi. 
Ga bo dogajanje uničilo, se bo mor
al z družino spopasti z novim nači
nom življenja, potem ko je  celo

pravno pomoč," skoraj prosi gosp
odar.

Tratnikje bil rojen na kmetiji, tako 
d a jo  ima v krvi. Rasel in razvijal se 
je na njenih obronkih in kar je kot 
napreden kmetza tiste časezastavil 
njegov pokojni oče,je skozi garanje 
in znoj prav vseh članov družine 
nadgradil... Sedaj, koje proizvodn-

Vlado Tratnik, katerega družina je odvisna od mlečne proizvodnje, 
se sprašuje, od kod je antibiotik prišel v mleko? (fo to : E M S )

življenje  v laga l v razvoj mlečne 
proizvodnje in dosegel zavidanja 
vredno raven? Sedaj ima v rokah 
laboratorijski izvid in zapisnik, ki pre
poveduje oddajo mleka. V hlevu stoji 
37 glav živine s potnimi listi in kobi
la z žrebetom. Pred izbruhom afere 
so dnevno namolzli okoli 270 litrov 
mleka, sedaj nekaj manj, vendar 
mnogo preveč za uničevanje.

Tratnikova sta hvaležna kmetom iz 
Nove Štifte, ki so se organizirali in 
jemljejo "njegovo" mleko. Porabijo 
ga za krmljenje telet. Vsaj mleko se 
koristno uporabi, če je  že izpad do
hodka absoluten. Kmetje jem ljejo 
mleko zaradi humanosti, to pa ne 
pomeni, da položnic ne bo treba 
plačati in tudi ostale obveznosti tišč
ijo kmeta za vrat. "Ne pozabite 
omeniti Zadrugo Mozirje in kmeti
jsko svetovalno službo, ki sta nam 
tako j ponud ili vso s trokovno in

ja utečena in gospodarsko poslop
je urejeno, naj bi prišla na vrsto grad
nja nove hiše. Tudi zato, da bodo 
otroci, ki počasi odhajajo na svoje, 
prišli domov v svetel in bolj zdrav 
dom, kot je sedanji. Vlado in Lojzka 
sta otrokom privzgojila poštenje in 
delovne navade, tudi vere niso zane
marjali.

"Povsem nedolžen sem," utečeno 
pripoveduje Tratnik. "Niti jaz niti žena 
ali otroci nismo mleku ničesar doda
jali. Antibiotik je bii podtaknjen, saj 
ga nismo poznali ali slišali zanj do 
dne, ko sta nam Bojana Šturm in 
Andreja Bizjak prinesli kopijo za
pisnika iz referenčnega laboratorija 
in začasno prepoved oddaje mle
ka." Še tis to  popoldne so vzeli 
vzorce, dogodkov, ki so sledili, se ne 
bi sramoval najboljši pisec krim i
nalk. V hišo so prišli policisti in krim
inalisti ter opravili hišno preiskavo,

N a š a  a n k e t a
Kdo je kriv  za novo mlečno afero?

Zdi se, da naša država pluje iz ene afere v drugo, vse pa se dot
ikajo predvsem kmetijstva. Kmetje so razočarani nad mačehovsko 
politiko naše države, država se odgovornosti loteva tako ali dru
gače, vmes pa je zaskrbljeni potrošnik, ki v vsej zmedi skoraj ne 
ve več, kaj dati v usta in kaj ne. Vsi pa imamo določeno mnenje o 
tej zadevi in nekaj mimoidočih nam ga je  tudi zaupalo.

Niko Ivanuša, varnostnik
Za vnos antibiotikov v mleko zagotovo obsta

ja  več možnosti, katera pa je bila uporabljena, 
pa je težko reči. Če bi to bilo kmetu v korist, bi se 
verjetno tudi našel kakšen, ki bi to naredil, mis
lim pa, da v svojo škodo kmetje ne bodo delali. 
Država je  prehitro obtoževala, verjetno so hoteli 
dokazati svojo učinkovitost, a to niso storili na 

pravi način. Pomembno pa je, da jejavnoststem 
seznanjena, sploh, če je to mleko lahko zdravju 
škodljivo.

Hazim Ahmetovič, upokojeni šofer
Jaz vse krivde vsekakor ne bi prevalil na kmete, 

saj oni od tega nimajo nobene koristi, zakaj bi si 
torej škodili. Krivda je verjetno nekje drugje. Pristo
jni so na vso stvar narobe reagirali in stem naredi

li več škode kot koristi.
Fanika Slaviček, upokojenka 
Meni vsa zadeva sploh ni jasna, vse je  malce 

čudno. Mislim pa, da kmetje niso tisti krivec, ki 
bi ga bilo treba iskati. Najprej bi bilo treba zade
vo dobro raziskati in šele nato vse dati v javnost, 
saj je bila s tem mnogim povzročena ogromna 
škoda. Čeprav je  stroga kontrola 

na, prehitro obtoževanje ni pošteno.
Mojca Fistrič, frizerka
Mislim, d a je  vsa zadeva prenapihnjena oz. 

pretirana. Če pa je  kaj od tega res, je  treba 
odgovorne vsekakor na trdo prijeti. Narejene je 
bilo preveč škode, veliko od tega pa prav zaradi 

pretiravanja države.
Alojz Sevčnikar, up

okojeni monter molzne opreme 
Ker sem po poklicu monter molzne opreme, so 

mi vse zadeve okoli mleka precej domače. Mis
lim, da so kmetje, ki so prej mešali vodo v mleko 
in so kmetje, ki so tudi sedaj hoteli nekaj boljšega, 
niso pa se zavedali, da s tem škodujejo vsem. 

Niso vsi kmetje pošteni in zato je  možno, daje prišlo tudi do teh zlorab. 
Pravje tudi, da gre vsa zadeva čimprej v javnost, saj se s tem prej konča. 
Dalj časa bi to zadrževali, dlje bi se to dogajalo.

Francko Jeraj, krojačica 
Težko je  reči, kdo je kriv v tej novi aferi. Če so to 

kmetje, se bodo zagotovo našli, ampak po mo
jem je  tu vmešana politika.Stroga kontrola vpre- 
hrani je  gotovo potrebna, vendar se naj izkazuje 
na drug način in ne tako, kot se je  tu.

Tatiana Golob, foto: Ciril M. Sem



*

med katero niso našli ničesar. "Tudi 
niso mogli," poudarja Vlado, vse 
bolj prepričan, da želi nekdo kmete 
uničiti. Njemu osebno so vsaj začas
no vzeli osnovni dohodek za 
preživetje.

Kako naj bi antibiotik prišel v mle
ko, ostaja za zdaj vprašanje brez 
odgovora. Tudi Tratnik je  tako kot 
drugi poleg doma pridelane krme 
polagal kravam uradno kupljeno 
krmo. Kadar je  bilo treba, je živino 
zdravil s pom očjo  veterinarjev, 
pripoveduje Bevčki Lado, ki mu os
tane samo še upanje v poštenost 
vseh vpletenih. Če bo tako, bo 
življenje še možno, obratno ne vidi 
rešitve. Njegove besede so prepro

sto realne in življenjske, zato ve, da 
duševne prizadetosti, k ije  legla na 
vse družinske člane zlepa ne bo 
m ogoče izkoreniniti in pozabiti. 
Mogoče o troc i... čez le ta ...

Naj se obrne tako ali drugače, Trat
nikovi so bogatejši za bridko izkuš
njo, ki seje začela zgrinjati nad nji
hovo domačijo 28, oktobra, ko je 
zaradi pokvarjene cisterne ostalo 
mleko na cesti in čakalo na odvoz. 
G ospodar V lado je  odšel po 
opravkih, tako kot že velikokrat dot
lej, prepričan, da bo vse v naj lepšem 
redu. Vendar ni bilo, zato prepričan
ja  o lastni poštenosti ne kaže pos
ploševati.

Savinjčan

BREZ U S T R E Z N E  S A N A C IJE  G R O Z I SO LČ A V I PREKO TR I 
M IL IJO N E  K U B IK O V  Z E M E L JS K E  G M O TE

M a < e s n i k o v  p l a z  

s p e t  ž i v a h n e j š i
Razmere na plazišču so si ponovno ogledali predstavniki državne 

komisije za sanacije in njen strokovni odbor, ki skrbi za šest plazov. Med 
drugim so se prepričali, da izvajalec, podjetje PUV iz Celja, izvaja sanac
ijska dela, ki trenutno zajemajo površinsko odvodnjavanje, skladno z 
začasno odredbo sodišča, ki je delavcem omogočilo dostop na grad
bišče. S sanacijskim programom, ki naj bi bil izveden v štirih letih, želi 
vlada zmanjšati ogroženost domačij neposredno pod plazom in celotne 
Solčave. Dejstvo je, daje  plaz aktiven in v izjemnih padavinskih razme
rah samo s tehničnimi sredstvi neobvladljiv.

Pri tem je pomembno, da so pred
stavniki m inistrstva za okolje in 
prostor dosegli načelen dogovor z 
las tn ikom  zem ljišča  Rokom 
Krivcem, ki je  doslej, kljub sodni 
o d ločb i, naspro tova l izvedbi 
sanacije na njegovem posestvu. 
"Bistveno je," pravi v imenu stroko
vnega odbora dr. Bojan Majes, "da 
je bil z Rokom Krivcem sklenjen 
načelen dogovor m im o  sodne 
odločbe, ki predvideva, da se pov
ršinske vode z dela plazu speljejo 
med s ilosom  in g ospoda rsk im  
poslopjem, katerega naj bi pred
hodno okrep ili. V dogovoru  je  
predvidena tudi gradnja opornega 
zidu pod cesto in nadomestka za 
objekt, v katerem ima Spodnji Uš- 
ovnik trenutno garažo. Izvedbeni 
projekti bodo pripravljeni najkasne
je  v treh tednih, in če bo dogovor 
de jansko spre je t, lahko m im o 
sodne odločbe, ki predvideva tudi 
rušitev silosa, nadaljujejo z deli. S 
kmetom se bo treba dogovoriti tudi

o odškodnini, ki bo izplačana po 
zakonu."

Macesnikov plaz se je  v desetih 
letih približal središču solčavske 
občine za dobrih 800  metrov, di
namika premikov, ki nikakor ne za
gotav lja  m irnega span ja , pa je  
odvisna od vremena. Dosedanje iz
vajanje površinskega odvodnjava
nja s icer razm er ni poslabšalo, 
ocenjujejo strokovnjaki, vendar bo 
trajna rešitev zagotovljena samo z 
izvedbo globinskega odvodnjava
nja in izgradnjo vsaj treh pregrad
nih objektov. "Plaz je  prepojen z 
vodo," ugotavlja Majes, "zato bo 
proces s ta b iliza c ije  zem ljišča  
dolgotrajen. Predvsem pa mora 
rešitev problema, ki vse bolj ogroža 
celotno Solčavo in ne samo kme
tov na plazu, temeljiti na strokovnih 
raziskavah, brez vzbujanja dvo
mov pri domačinih, kar naj bi se v 
preteklosti v določeni meri dogaja
lo."

Savinjčan

Z B IR A N JE  N E V A R N IH  O D P A D K O V

V s e  v e č j a  o s v e š č e n o s t  

o b č a n o v
V Mozirju in na Rečici je 23. novembra potekala akcija zbiranja ne

varnih odpadkov, ki nastajajo v gospodinjstvih. Organizatorji, Javno 
komunalno podjetje Komunala Mozirje, so z odzivom zelo zadovoljni. 
Ugotavljajo, da se je nivo ekološke osveščenosti v mozirski občini v 
zadnjih letih zelo dvignil.

Akcija je potekala že četrto leto za
pored. Odziv, ki je bil tudi letos nad 
pričakovanim, je zopet potrdil dejslvo, 
da občanom ni več vseeno, v kak
šnem okolju živijo. Nevarne odpadke 
mečejo stran ali pajih mešajo kar med 
navadne komunalne odpadke, zgolj 
še posamezniki. Vsi ostali izkoriščajo 
akcijo, da se znebijo nepotrebnih 
sivari, ki so se nabrale tekom leta.

Letos se je tako zbralo okoli 800 li
trov odpadnega olja,300 litrov odpad
nih barv, 200 litrov škropiv in zdravil, 
54 različnih odsluženih akumulatorjev 
in štiri kilograme majhnih baterijskih 
vložkov. Vse skupaj je sicer precej 
manj kot prejšnje leto. To pa naj bi šlo 
na račun dejsh/a, da akcija poteka 
vsako leto in da so občani stare zal
oge, ki so se prej kopičile dolga leta, 
že oddali.

Zbrane nevarne odpadke so delav
ci Komunale že prepeljali v podjetje 
Kemis d.o.o. v Ljubljano, ki skrbi za 
pravilno uničenje. Stroške zbiranja in 
odvoza bo tako kril organizator sam, 
uničenje, ki ni predrago, pa bo na 
plečih občine.

JKP Komunala Mozirje, ki v mozirski 
občini opravlja smetarsko dejavnost 
apelira na občane, da nevarnih od
padkov ne odmetavajo vzbiralnike za 
gospodinjske odpadke.

Nevarne odpadke lahko namreč 
vsakdo vsak delovni dan prinese na 
Komunalo, kjer imajo poseben pros
tor za zbiranje. Občani se lahko tudi 
dogovorijo, da delavci komunalesami 
pridejo po tovrstne odpadke na dom. 
Seveda pa bo akcija zbiranja poteka
la tudi novembra prihodnje leto.

Benjamin Kanjir

I z l e t n i š k i  t u r i z e m  p o  

k m e č k o

V Gornjem Gradu so v preteklih 
letih precej energ ije  nam enili 
ponovni oživ itv i raz ličn ih  ob lik  
kmečkega turizma. Trenutno edini 
turistični kmetiji v občini (Ramšak- 
ovi) seje s posodobljenimi prostori 
namenjenimi izletniškemu turizmu 
pridružila še Tomanova kmetija iz 
Tiroseka. Gospodarja Viktor in Erika

Veršnik sta prepričana, da bosta s 
pris tno  ku linarično  ponudbo in 
domačnostjo zadovoljila potrebam 
izletniških turistov. Lega njune kmet
ije, dober kilometer od vrha Črnivca, 
ponuja poleg lepega razgleda po 
Zadrečki dolini tudi izhodišča za 
turne pohode.

Savinjčan

©



P O G O V O R  Z IV A N O M  S U H O V E R Š N IK O M , N O V IM  M O Z IR S K IM  Ž U P A N O M

M o j a  ž e l j a  j e ,  d a  s e  t a  r a z d o r  p r e r a s t e
Novoštiftčan Ivan Suhoveršnik je na letošnjih lokalnih volitvah v Zgornji Savinjski dolini poskrbel za edino pravo presenečenje (če ne upošteva

mo nerodnosti kandidatur stranke Naprej Slovenija) in sicer dvakrat: prvič z vložitvijo kandidature, saj ni ravno pogost pojav, da se človek, ki je 
še do nedavnega opravljal duhovniški poklic, poteguje za mesto župana, in drugič, ko je s kar 62  odstotki glasov v prvem krogu premagal do
tedanjega župana Mozirja Jožeta Kramerja.

- V vašem življenju se je v kratkem 
času zgodila vrsta preobratov. 
Nekateri so jih pospremili z 
ogorčenjem in kritikami, drugi vas 
pri tem očitno podpirajo...

Pred letom in pol sem zamenjal 
ta la r za družino. V ozadju je  bil 
tem e ljit prem islek za družinsko 
življenje. Bila je  velika odločitev, ve
lika sprememba, zato sem se iz kra
ja  za nekaj časa tudi umaknil.

Vsa leta, ko sem bil tu, pa sem živel 
s krajem in delal za kraj. Ves čas 
sem imel pred očmi, da bi skupaj 
čim več naredili. V prvi vrsti sem bil 
tukaj kot župnik in skrbel sem za 
pastoralno življenje. Vse je  klicalo 
po obnovi sakralnih in pomožnih 
objektov. Prav preko tega sem 
spoznal veliko ljudi in si pridobil na
klonjenost. Iz svoje strani ne vidim 
niti enega sovražnika in tudi ves čas, 
ko sem tu deloval, sem delal v smeri, 
da si upam vsakemu pogledati v 
oči. Res pa je , da so eni m ojo 
odločitev odobravali, rekoč: pošten 
je bil, odločil se je za to, karje nosil v 
srcu, drugim je bilo vseeno, nekat
eri pa so zelo zamerili. Rekel bi, da 
tistih, ki gojijo zamero, ni veliko, so 
pa malo bolj glasni.

- Naslednje vprašanje se sliši zelo 
klasično, vendar je vvašem primeru 
vmesno: zakaj ste se odločili kan
didirati za župansko mesto?

Če bi me pred letom in pol vpraš
ali, ali bi kandidiral za župana, bi 
rekel, da ne. Bolj kot so se volitve 
bližale, večje bilo klicev in pobud za 
to. L judje so m enili, da imam 
možnosti za zmago. Končno sem 
se odločil, ves čas pa sem imel jas
no pred seboj, da če mi bo uspelo, 
bo dobro, sicer pa tudi prav. Odloča
jo  pač ljudje.

- Rezultati so bili presenetljivi. 
Kako si jih razlagate? Zakaj to
likšna prednost pred dosedan
jim županom Jožetom Kramer
jem?

Tako Kramer kot jaz sva pričako
vala d rug i krog. Na to sem bil 
pripravljen, zato ni bilo nikakršne 
živčnosti tisto nedeljsko popoldne. 
Nato so prišli rezultati. Seveda sem

bil vesel tolikšnega zaupanja, na 
drugi strani pa sem videl veliko ra
zočaranje, am pak to je že druga 
stvar. Izpostavil bi, da so me ljudje 
poznali in so vedeli, da nam je us
pelo obnoviti veliko stvari. Dobesed
no sem živel z ljudmi in imeli so za
upanje v poštenje... zaupanje, da se 
bo delalo. Lahko bi rekel, da so 
pričakovali neke spremembe, nov 
zagon. Sam opažam, da mi je veliko 
pomagalo povsem napačno voden
je predvolinega boja nasprotne stra
ni. V bistvu so zame delali, meni ni 
bilo treba nič. Bili so tako borbeni in 
napadalni.

- Zasedate mesto župana mozir
ske občine. Prav veliko izkušenj na 
tem področju nimate... Kako boste 
pokrili ta primanjkljaj? Razmišljate 
o svetovalcih?

Pravzaprav izkušenj imam veliko; 
recimo pri v delu s sodelavci, izkuš
nje imam, da znam prisluhniti lju
dem, večino ljudi poznam in oni 
poznajo mene. Vedno sem bil aktiv
en. Vedno sem delal. Ne gre le za 
fizično delo, pač pa tisto dinamično, 
ustvarjalno življenje. Tukaj pa se v 
prvi vrsti zanesem na sodelavce, 
nasvete si bom iskal pri modrih lju
deh.

- Brez dvoma ste si pri opravljan
ju prejšnjega poklica nabrali 
določena znanja in spretnosti, ven
dar gre pri županovanju za povsem 
novo situacijo, ki zahteva povsem

konkretne izkušnje in védenje. 
Konec koncev je tu mozirski pro
račun...

Na začetku bo seveda težko. Ne
koliko sem se seznanil s proraču
nom. Mislim, da če se usedem dol 
in še kdo zraven, bomo to rešili. Ko- 
likorje v malhi, toliko se lahko razde
li, več se ne da. Povsod je  treba 
odločati z neko modrostjo. Zadaj pa 
so odbori in občinski svet. Vedno 
bom iskal kritje za svoje odločitve, 
kar sem tudi prej počel. Za vsako 
stvar sem sklical župnijski svet ali 
ključarja, da smo se pogovorili, kaj 
bomo storili. Moraš pa se tudi sam

popolnoma angažirati, sicergre vse 
počasi a li pa se sploh ne zgodi. 
Seveda pa bom moral še pridobiti 
poznavanje načina dela, zakona in 
tako dalje.

- Za vami je prva seja občinskega 
sveta, ki je bila, kot je bilo slišati, 
precej razburljiva. Vtisi?

Začetekje lepo potekal, potem se 
je  razvnelo okrog mandatne komis
ije, kije politično in ne strokovno telo. 
Razvnele so se strasti deljenja -  kdo 
bo močnejši - Rečica ali Mozirje? Že 
prej sem imel posvetovanje z vsemi 
šefi strank in dogovor je bil, da bo 
zlasti prva komisija sestavljena na 
podlagi rezultatov volitev in da bo 
tudi krajevno sorazmerna, to pome
ni, da gre 3 :2  v koris t Mozirja. 
Rečeno je  bilo, da se bomo tega 
držali. Res pa je, daje prejšnji župan

na seji dal drug predlog in začel se 
je razgovor. Zaradi ljubega miru, da 
ne bi bilo že na začetku »špetirov«, 
je član SLS umaknil svoj predlog 3:2 
v korist Mozirja. Če Čretnik tega ne 
bi umaknil, bi se najbrž zelo zavlek
lo. V ozadju  pa so gotovo še 
strankarski apetiti. Slišal pa sem, da 
je  bilo tudi pred štirimi leti prisotno 
strankarsko deljenje in tudi kra
jevno, kar seje kasneje umaknilo v 
korist skupnega dela.

- Na kakšnem način nameravate 
gladiti nesoglasja med Rečico in 
Mozirjem?

Predvsem s pogovori. Svet je  kot 
družina, če se pogovarjamo, pride 
tudi do dogovora in kompromisov. 
Treba je prisluhniti in se na podlagi 
tega pametno odločiti. Želim delova
ti zelo povezovalno. Slišal sem že 
očitke, da bo odslej vse v Mozirju. Ni 
res, zavezujem se, da bom deloval 
tako za Rečico kot tudi Mozirje in 
seveda na skupnih projektih. Moja 
želja je, da se ta razdor preraste.

- Pri kandidaturi vas je neuradno 
podprla Slovenska ljudska stranka. 
Razdor med SLS na eni ter SDS in 
NSi na drugi strani se v Mozirju v 
nasprotju z nacionalnimi težnjami 
združevanja po evropskem vzoru 
očitno le še poglablja...

Ljudska stranka me je res podpr
la, saj ni imela svojega kandidata. 
Kot strankarski kandidat niti sluča
jno nisem mislil kandidirati in bom 
nestrankarsko tudi deloval. Tako 
bom  na jlažje  delal. R azličnost 
strank nas lahko še bolj povezuje. 
SDS in NSi sta stopili skupaj pred
vsem zaradi povezave na državni 
ravni. Eni so iz določenih interesov 
hoteli, da stari župan na vsak način 
ostane, drugi pa so se odločili dru
gače.

- Kateremu astrološkemu zna
menju pripadate?

Dvojček.
- Verjamete v horoskop?
Ne berem ga, razen včasih, da se 

nasmejim. Res pa je, da deloma le 
drži, pa ne horoskop, ampak tiste 
lastnosti, ki jih  pripisujejo določen
im znamenjem.

Ivan Suhoveršnik
(fo to : V e s n a  P e tk o v š e k )



- Nam lahko zaupate na vašem primeru, katere 
so tiste lastnosti dvojčka, ki jih tudi pri sebi pre
poznavate?

Veselje do življenja nenehna angažiranost pozi
tivno sprejemanje vsakega človeka, prilagodljivost...

- Naštejte prosim tri vrednote, ki se vam zdijo 
najpomembnejše...

(Premislek) Rekel bi poštenje, odgovornost In 
delo... rekel bi tudi pozitivna naravnanost.

-V  politiki prevladujejo parcialni interesi, pre

računljivost in priča smo številnim umazanim 
igricam. Menite, da boste z naštetimi vrednota
mi lahko uspeli?

Upam, da bom. Delal bom na tem.
Pogovarjala se je Vesna Petkovšek

V IS O K I C ILJI ERE V ELEN JE

O B Č IN S K I S V E T N A Z AR JE

V  o s p r e d j u  e k o l o š k i  p r o b l e m i  v  N a z a r j a h
Nazorski občinski svet se je v novi zasedbi prvič sestal zadnji četrtek v novembru. Kot je poročala predsednica občinske volilne komisije Terezija 

Plaznik, posebnosti ali nepravilnosti pri volitvah ni bilo, zato je občinski svet potrdil mandat župana Ivana Puntata in članov sveta, v nadaljevanju pa 
je  župan predstavil osrednje točke programa dela za prihodnje štiriletno obdobje.

Dokončati je  potrebno investicije v športnih 
centrih Laze pri Kokarjah in Račnek pri Šmart
nem ob Dreti, nadaljevati z izgradnjo toplovod
nega omrežja v Nazarjah in posodabljanjem 
občinskih cest, občina pa si bo še naprej inten
zivno prizadevala za rekonstrukcijo regionalne 
ceste skozi Zadrečko dolino. Purnat je posebej 
izpostavil prizadevanja za preprečitev nadaljn
jega onesnaževanja okolja v Nazarjah, ki doslej 
niso obrodila vidnih sadov. Prav zaradi tega se 
je župan sestal z direktorji Glinovih podjetij in od 
njih zahteval informacije, v kakšni fazi so večkrat 
napovedane sanacijske aktivnosti.

Po njegovih besedah so direktorji zagotovili, da 
bodo organizirali tedensko čiščenje odprtih de
ponij lesne surovine, v tovarni ivernih plošč, kije 
glavni a ne edini onesnaževalec, pa bodo v prvi 
polovici prihodnjega leta začeli s spremembami 
v tehnološkem postopku, ki naj bi doprinesle k 
čistejšemu okolju. O vseh teh zadevah naj bi di
rektorji spregovorili na naslednji seji občinske
ga sveta, na katero bodo vabljeni.

V razpravi je Matej Pečovnik zavrnil očitke civ
ilne iniciative, da se doslej na ekološkem po
dročju ni storilo nič, res pa je, da bo očitno treba

Novi občinski svet občine Nazarje z županom Ivanom Purnatom (fo to : F ra n c i  K o tn ik )

stopnjevati pritisk na onesnaževalce, saj v nas
protnem primeru reagirajo zelo počasi. Ostali 
člani občinskega sveta so izpostavili nekaj inves
ticij v lokalno infrastrukturo, ki so po njihovem

mnenju nujne, in soglašali s predlogom župana, 
da se znova sestanejo v prvi polovici meseca 
decembra.

Franci Kotnik

D r u g i  n o j v e c j i  t r g o v e c  v  S l o v e n i j i
Podjetje, ki je v začetkih svojega poslovanja imelo tri poslovalnice ter 27  zaposlenih, je danes pomemben segment slovenskega trga, vse bolj 

smelo pa sega tudi na trge držav bivše Jugoslavije.
Njihov glavni strateški cilj je  

razviti Ero v najsodobnejši trgov- 
ski koncern z razvojem 
konkurenčnih prodajnih centrov, 
njihova osnovna dejavnost pa 
ostaja prehrana ter vse za dom.
Era je v zadnjih 6 letih dosegla 
desetkratno rast, skupno ima 
180 prodajnih mest, zaposluje 
2900  sodelavcev, njihov letni 
dohodek pa znaša okoli 70 mil
ijard tolarjev. S tem dejansko 
postaja drugi največji trgovec v 
Sloveniji, njihov tržni delež je 12 
odstotkov. Svoje družbe ima v 
državah bivše Jugoslavije in Ital
ije. Trenutno imajo v teku 15 večjih projektov v 
Sloveniji in tujini.

Gvido Omladič

V zadnjem letu so pričeli z iz
vajanjem več projektov, ki se 
neposredno dotikajo njihovih 
potrošnikov. V njihovi ponudbi 
je že prisoten program 1,2,3... 
že d iš i, ki kupcem  ponuja 
sveže pripravljene gotovejedi, 
na njihovih policah pa so tudi 
izdelki iz projekta zdravju pri
jaznih izdelkov.

V zadnjih letih so prodajne 
površine v maloprodaji pov
ečali za 20 odstotkov, čeprav 
je prišlotudi dozapiranja man
jš ih  trgovin. Ker v m ajhn ih 
prostorih  težje predstavijo

širok asortiment izdelkov, so se v nekateri krajih 
odločili za zaprtje malih trgovin, hkrati pa odpira

jo  večje prodajne centre in s tem na večjem in 
enotnem prostoru predstavljajo svoje izdelke. Po 
besedah Marine Borkovič, direktorice TE Neživila, 
s tem poskrbijo, da še vedno ostajajo prisotni v 
teh krajih in hkrati ponudijo kupcem bolj prijazen 
in pregleden prostor z večjim izborom izdelkov.

Predsednik uprave Gvido Omladič je potrdil, da 
naj bi v naslednjem letu prišlo tudi do pripojitve 
Savinje Mozirje in dodal: "Kar se tiče samega raz
vojnega dela, bi povedal to, da želimo biti na
jpomembnejši trgovec v vseh večjih krajih Zgornje 
Savinjske doline, hkrati pa v bližnji prihodnosti načr
tujemo izgradnjo sodobnega prodajnega centra.«

Razvojni poslovni načrti Ere Velenje za naprej 
so zelo ambiciozni, pričakujejo 25% tržni delež v 
Sloveniji, načrtujejo pa tudi gradnje nakupovaln
ih centrov po vseh regijah Slovenije.

Tatiana Golob



U P R A V N A  E N O TA  M O Z IR JE

N a d g r a d n j a  r e f o r m e  

d r ž a v n e  u p r a v e
Prejšnji četrtek je po opravljenih formalnostih med nekdanjim in novim 

načelnikom upravne enote Darkom Repenškom in Vinkom Poličnikom 
slednji prevzel vodenje mozirske državne izpostave, ki je po teritorialnem 
obsegu med največjimi v Sloveniji. Gre za zamenjavo delovnih mest, 
Repenšek namreč odhaja na delovno mesto državnega podsekretarja v 
ministrstvu za notranje zadeve, kjer je doslej delal Poličnik.

Na poslovilnem srečanju v nazorski 
graščini Vrbovec je Repenšek temelji
to opisal delo upravne enote od nas
tanka pred sedmimi leti, kosozvsemi 
nedorečenostmi prevzeli naloge od 
takratne skupščine občine. "Del 
takratne slovenske politike ni ravno z 
navdušenjem spremljal uspešnega 
prehoda," je  dejal Repenšek, pre
pričan, da je delal za občane in 
državljane, ki naj poleg javnosti ocen-

soočiti tudi s problemom zapiranja 
rečičkega in nazorskega krajevnega 
urada, ki po strokovnih merilih ne 
opravičujeta svojega obstoja, vendar 
še delujeta zaradi politične odločitve. 
"Vendar," ugotavlja Repenšek, "je vla
da prav zaradi teh primerov sprejela 
sklep o sistemskem reševanju tovrst
nih nejasnosti na ravni države."

Vinko Poličnik, po izobrazbi pravnik 
z opravljenim pravosodnim izpitom,

Darko Repenšek in Vinko Poličnik (desno) sta zamenjala delovni 
mesti načelnika uprevne enote in državnega podsekretarja na 

ministrstvu za notranje zadeve (fo to : E M S )

jujejo njegovo delo. Prepričanje, da 
njegovemu nasledniku ne bo treba 
pretirano skrbeti za programe 
državljanom prijazne uprave in ostale 
vladne usmeritve, saj jih v UE izvajajo 
od vsega začetka.

Med večjimi nalogami, s katerimi se 
je  v preteklih letih soočala UE, je re
ševanje postopkovdenacionalizacije. 
Večinoma gre za cerkveno 
premoženje, tako Repenšek kot 
Poličnik pa se zavedata, da bodo pred 
dokončno rešitvijo z vračanjem 
premoženja še preglavice, kajti Evropa 
vtem pogledu opozarja Slovenijo, da 
je  treba postopke zaključiti. Na ob
močju mozirske UE rešujejo 36 zadev, 
za katere je pristojno ministrstvo za 
kulturo, ki pa po Repenškovih bese
dah primerov sploh ni obravnavalo, 
ampak jih od začetka tega leta vrača 
na upravno enoto.

Poličnik se bo moral v kratkem

se zaveda, da bo od papirnate do de
janske prijaznosti državne uprave do 
državljanovtreba še marsikaj postoriti 
in izboljšati. Protibirokratski program, 
ki ga je sprejela vlada, bo treba še bolj 
uveljaviti v praksi, saj državni uradniki 
v očeh ljudi pogosto veljajo za ne
dostopne in toge birokrate.

"Največji kapitalje v ljudeh, zato bom 
imel pri svojem delu vselej pred očmi 
interes državljanov. Delo v mozirski UE 
bom nadgradil v smislu izvajanja re
forme državne uprave. Prevečkrat 
poudarjamo le število rešenih zadev, 
premalo pa imamo pred očmi kakov
ost našega dela," je med drugim v 
predstavitvenem nagovoru dejal novi 
načelnik UE Mozirje, ki se bo zavzel 
tudi za večje razločevanje med UE in 
občinami, saj ni malo ljudi, ki še ved
no mečejo v isti koš institucije s pov
sem različnimi pristojnostmi.

Savinjčan

B SH  H IŠ N I A P AR ATI D .0 .0 .

P o n o s n o  n a p r e j
V petek, 29. novembra, sta se na krajšem obisku v nazorskem pod

jetju BSH Hišni aparati mudila dva najpomembnejša moža koncerna 
BSH dr. Kurt-Ludwig Gutberiet, direktor koncerna, in dr. Robert Kugler, 
ki je  odgovoren za tehnično področje. Hišni aparati so trenutno v kon
cernu ena najboljših tovarn, zato sta tudi pomembna gosta, ki sta si 
ogledala podjetje in se sestala z vodilnimi, izrazila pohvalo za uspešno 
poslovanje.

Nazarske Hišne aparate sta obiskala dva najpomembnejša moža 
koncerna BSH dr. Kurt-Ludwig Gutberiet in dr. Robert Kugler

V novembru je v Hišnih aparatih 
potekala ponovna presoja stand
arda ISO 9001, katerega nosilci so 
sicer od leta 1996. Potrditev certifika
ta po zadnji verziji 2000 in združitev 
z okoljskim certifikatom ISO 14001 
predstavlja jam stvo za poslovne 
partnerje, da sta organizacija in 
poslovanje podjetja na visoki ravni,

obenem pa podjetje skrbi za prijazen 
odnos do okolja. V letošnjem letuje 
bila na področju varovanja okolja 
najpomembnejša investicija zamen
java dveh naprav za impregnacijo 
rotorjev. Kljub očitnim uspehom si v 
podjetju želijo nivo kakovosti, ki so ga 
dosegli, še naprej presegati.

Vesna Petkovšek

--------------------------------------------------------------------------------------------------- -

Turistično društvo Rečica ob Savinji , Osnovna šola Rečica ob Savinji 
in Tednik Savinjske novice
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P R IH A JA

V W  T o u r a n
Kar pri Renaultu in Oplu vedo že nekaj časa, pii VW koncernu še kar tipajo in odlašajo. Razred malih eno- 

prostorcev je v velikem razmahu in konkurenca je že kar huda. Renault senic in opel zatira sta tipična pred
stavnika novega razreda, ki je  priljubljen predvsem pri mladih družinah, saj nudi dovolj prostora tudi za bolj 
zahtevne. Veliko otrok - veliko prostora, v sodobnih časih pa gre trend v smeri malo otrok in še več prostora 
za vso navlako.

Piše: Igor Pečnik

No, da ne bom krivičen. VW že kar 
nekaj časa razmišlja o tem proda
jnem segmentu, vendar ni navajen 
eksperimentirati in to raje prepusti 
drugim. Kljub temu je na njegovih 
risalnih deskah in sedaj že v skora
jda dokončni verziji novi VWtouran, 
ki naj bi zm eša l štrene v tem 
razredu. Žal malce zamuja z urad
no predstavitvijo, saj bi že moral biti 
na cesti, vendar pravijo, da bo zago
tovo prihodnjo pomlad.

Oblika novega tourana je klasična 
in ne preseneča, kot smo pri VW že 
navajeni. Kar golfa poglejmo, saj je 
vseskozi enak. Nič šoka, kot pri 
novem meganu. Tudi v notranjosti 
touran prav nič ne preseneča, saj 
predstavlja mešanico med senicom 
in zafiro . Norm aina verzija  je

petsedežna, za doplačilo pa bo na 
voljo sedem sedežev, seveda na 
račun prtljažnega prostora. Sedeži

so zelo lahki, tehtajo samo 16 kg in 
ne bodo predstavljali problema pri 
odstranjevanju. Veliko odlagalnih

površin bo olajšalo življenje veliki 
družini. Celo v strešnih oblogah 
bodo na voljo predali. V prtljažni

prostor boste v osnovi »stiscali« 695 
litrov ob sedemsedežni izvedbi pa 
šele 121 literčkov. Če pa boste po

drli zadnji linijo sedežev, je 1.913 li
trov zagotovljenih, vsaj tako trdijo pri 
VW. Za hitro primerjavo: vsenica gre 

550/1700 litrov in v zafi
ro 4 1 0 /1 8 0 0  litrov. 
Sedeži so opremljeni z 
avtomatskimi tritočkovn- 
imi varnostnimi pasovi, 
za naraščaj pa bo poskr
bel ISOfix sistem.

Za začetek bo novi tou
ran opremljen z 1.6 FSI 
m otorjem  z 115 KS in 
popolnom a novim 2.0 
Tdi s štiriventilsko tehniko 
in 136 KS (zgleda da se 
1.9 Tdi počasi poslavlja

jo...). V teku leta prihaja
jo  še novi m otorji. 

Pomembna pa je tudi cena in prve 
ocene se gib lje jo od 4,5 mio sit 
dalje.

Mirko Laznik s.p..
Lačja vas 22, 3331 Nazarje 
e-mail: gostinstvo.laznik@siol.net

Hotel Veniše Nazarje, tel.: 03/839-40-60 
Hotel Savinja Laško, tel.: 03/734-30-30 
Grad Tabor Laško, teL 03/734-23-70

n a g r a d n a  i g r a  

S E S T A V L J A N K A

Č e s t ita m o  Andreji Grudnik,
Primož 72, Ljubno ob Savinji, ki
je bila izžre b a n a  m e d  številnimi 
p risp e lim i p ra viln im i re š itv a m i 
prejšnje sestavljanke, k ije  skrivala 
portret igralca Jerneja Kuntnerja.
Njej in izbrani osebi že lim o dober 
tek v hotelu Savin ja  Laško, kam or 
je vab ljena  na nedeljsko kosilo 
(nagrajenec prejme potrdilo po pošti).
S odelujte še naprej v nagradni igri 
S esta vljanka ! Pred vam i je že  nov 
p o m e ša n  portret z n a n e  slovenske 
o s e b e . Vaša naloga je, da po sa
m e z n e  s lič ic e  iz re že te  in jih 
p ra v iln o  z lo ž e n e  n a le p ite  na 
do pisnico tako, da se bo pokazala 
p r a v a  p o d o b a  p o rt r e t a . N e  
pozabite na dru go  stran dopisnice pripisati, kdo je o seb a na sliki. 
Izm e d  do torka, 10. decembra, prispelih dopisnic s  pravilnim i 
rešitvam i b o m o  izžrebali na gra je n ca , katerem u bo m o podarili kosilo 
za  d va . Kje, v a m  bo m o izdali v naslednji številki...



P I N N O C C H I O

V  M O Ž  U  M  : ; 0 V Ò U M

V  d e c e m b r u  v a m  o m o g o č a m o ,  d a  s i  p o  

s u p e r  u g o d n i h  c e n a h  z a g o t o v i t e  d a r i l a  

z a  v a š e  n a j d r a ž j e  s a j  v a m  n u d i m o :

- Preko 20 moških in
ženskih modelov pu loverjev............................. za samo 3 .9 9 0 ,0 0  SIT

■ Tančice za samo 5 9 0 ,0 0  SIT
- Otroške term o nogavice (trije p a r i) ............... za samo 1 .1 9 0 ,0 0  SIT
- Otroške majice in puloverje ..............................od 1 .9 9 0 ,0 0  SIT naprej
- Šale v trendovskih barvah ♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦ za samo 1 .4 9 0 ,0 0  SIT
- Spodnje dele trenirk za male in velike  ........ od 1 .7 9 0 ,0 0  SIT naprej

Zahvaliuiemb izkažaholzauganiese vam za
želimoletu m y a r n

OXvAO

Trgovina PINOCCHIO MOZIRJE 
Na trgu 36, M ozirje, te l.: 0 3 /83 9 -52 -8 8

Industrijska prodajalna PINOCCHIO v PETROVČAH, 
Petrovče 115, te l:: 03 /714-04 -26

Trgovina EK YOUNG FASHION,
Gosposka 1, Celje, te l.: 0 3 /4 9 2 -5 4 -0 0  y j ß j j  
KJER VAM NUDIMO POLEG J E fjS R
TRENDOVSKIH M O DNIH
ARTIKLOV ŠE NAJVEČJO jfč Š & S fo
IZBIRO UR ZNAMKE 0 ✓  J E w & ÌP n M

s u u a tch c



SKLAD ZA IZ O B R A Ž EV A N JE  DELAVCEV ŽALEC

N a l o ž b a  v  z n a n j e  j e  

n a j b o l j š a  n a l o ž b a
Z nedavno ekskurzijo v avstrijski Salzburg je Sklad za izobraževanje 

delavcev pri samostojnih podjetnikih območnih obrtnih zbornic Žalec, 
Mozirje, Velenje, Šentjur in Šmarje pri Jelšah sklenil letošnje prazno
vanje 20. obletnice delovanja. Po številnih vzponih in padcih je po dveh 
desetletjih sklad prerasel v institucijo, ki deluje v zadovoljstvo tako 
zaposlenih, ki se izobražujejo, kakor tudi njihovih delodajalcev.

Posebno priznanje je predsedniku OOZ Mozirje Francu Bendi 
izročila sekretarka sklada Majda Vipotnik Vešligaj (fo to : R N )

Žalski sklad, sprva seje imenoval 
Sklad za izobraževanje delavcev na 
področju samostojnega osebnega 
dela v celjski regiji, sta leta 1982 us
tanovila Obrtna zbornica Slovenije in 
Sindikat obrtnih delavcev Slovenije. 
Vanj so se nato vključile območne 
obrtne zbornice Šmarje, Šentjur, Celje, 
Žalec, Mozirje in Velenje. Prvih deset let 
so obrtniki v sklad odvajali odstotek in 
pol od bruto plače zaposlenih, v zadn
jem desetletju pa prispevna stopnja 
znaša en odstotek. Za primerjavo: vlelu 
1982 seje v blagajno sklada nateklo 
zadobrih 180tisoč nemških mark de
narja, v letošnjem letu pa bo ta znesek 
presegel 322 tisoč evrov.

Sprva so bili cilji sklada relativno 
ozko zastavljeni - zagotoviti 
izobraževanje zaposlenim pri obrtni
kih, kar je pomenilo oglede obratoval
nic, strokovna srečanja in sofinan
ciranje različnih oblik izobraževanja, v 
praksi pa seje izkazalo, da so potrebe 
po izobraževanju širše in bolj razno
like. Pred desetimi leti so v program 
sklada zapisali, da bo skrbel za for
malno in neformalno izobraževanje 
ter kulturno in športno udejstvovanje 
zaposlenih pri obrtnikih. Tem usmerit
vam v skladu sledijo tudi danes.

Najboljše rezultate dosega sklad 
za izobraževanje v zadnjem obdob
ju, ko upravnemu odboru predsedu- 
jeTončka Bele,funkcijo sekretarke pa

opravlja Majda Vipotnik Vešligaj. V 
zadnjih petih letih je bilo v najrazlične
jše oblike izobraževanja vključeno 
več kot 15 tisoč delavcev, v povprečju 
torej več kot tri tisoč letno. 110 de- 
lavcevje opravilo različne kvalifikac
ije, dokvalifikacije in prekvalifikacije, 
53 pa jih je pridobilo višje stopnje izo
brazbe, ena delavka je s pomočjo 
sklada celo magistrirala.

"Pomembnosti in vloge sklada za 
izobraževanje za obrtniški stan verjet
no ni potrebno posebej poudarjati," 
meni predsednik Območne obrtne 
zbornice Mozirje Franc Benda. 
"Njegovo delovanje je le še en dokaz 
več, da se znamo tudi obrtniki dobro 
organizirati in da si kot delodajalci 
želimo strokovno podkovan ter 
izobražen kader. Ob njegovi 20-letnici 
se skladu v imenu vseh zgornjesavin- 
jskih obrtnikov zahvaljujem za 
sodelovanje in mu želim veliko delovnih 
uspehov tudi v prihodnje."

Sklad za izobraževanje je mozirski 
obrtni zbornici ob tej priložnosti podelil 
posebno priznanje za sodelovanje, 
priznanji pa sta dobila tudi član up
ravnega odbora Jani Kaker iz Mozirja 
in član nadzornega odbora Sandi 
Klemše iz Nazarij. Oba obrtnika je na 
zadnji seji izvršilni odbor Območne 
obrtne zbornice Mozirje v omenjenih 
organihsklada pofrtiilšezaen mandat.

Franci Kotnik

GREGOR VERBUČ, DIREKTOR DELNIŠKE DRUŽBE SAVINJA MOZIRJE

» O b r e s t u j e  s e  n a m  

p r a v o č a s n o  p o v e z o v a n j e «
Agencija za poslovne raziskave iz Ljubljane je tudi v letošnjem letu 

izbirala najuspešnejše podjetnike v Sloveniji. Med dobitniki priznanj je 
tudi direktor delniške družbe Savinja Mozirje Gregor Verbuč, ki omen
jeno podjetje vodi že enajsto leto. Savinja Mozirje se po skupnem pri
hodku za leto 2001 uvršča v prva dva odstotka slovenskih podjetij, po 
prihodkih na zaposlenega v prvih petnajst odstotkov, po rasti dobička 
v primerjavi z letom 2 000  pa prav tako med prvih petnajst odstotkov.

V dobrem desetletju, odkar je na 
čelu Savinje Gregor Verbuč, seje na 
trgovskem področju 
ogromno spremenilo.
Če seje v zgodnjih de
vetdesetih letih Savinja 
ubadala predvsem s 
konkurenco majhnih 
zasebnih trgovinic, je 
danes slika ravno 
obratna: najhujšo 
konkurenco predstavl- 
jajo veliki trgovski siste
mi, ki po Sloveniji kotza 
stavo gradijo ogromne prodajne cen
tre.

"Danes se nam obrestuje pravoča
sna odločitev o povezovanju v večjo 
trgovsko verigo," analizira pretekle 
poslovne odločitve Gregor Verbuč, saj 
nekatera trgovska podjetja, ki so trmo
glavo vztrajala na samostojni poti,

danes ostajajo brez pravih možnosti 
na trgu. "V trgovini so nabavni pogoji 

tisti, ki nam režejo kruh, 
zato mali trgovci brez pov
ezav nimajo nikakršnih 
možnosti," je  prepričan 
Verbuč.

Po njegovem mnenjuje 
prihodnja usoda Savinje 
v veliki meri odvisna od 
oblikovanja drugega 
trgovskega stebra v Slov
eniji, ki naj bi ga tvorile 
članice sedanjega gosp

odarskega interesnega združenja 
Suma, vključno z Ero Velenje. V 
Zgornji Savinjski dolini že nekaj časa 
resno delajo na projektu novega pro
dajnega centra, s katerim želijo prido
biti večji tržni delež zlasti na segmen
tu neživilskega blaga.

Franci Kotnik

P i n o c c h i o  v  M o z i r j u
Konec novembra je bila na trgu v Mozirju odprta nova trgovina Pinocchio 

s tekstilom, v kateri bo poleg njihovih lastnih blagovnih znamk EK JEANS in 
EK WOMAN na voljo tudi konfekcija drugih proizvajalcev za vso družino. 
Trgovci zagotavljajo, da so na voljo tudi velike konfekcijske številke (do 54). 
Čeprav so njihova ciljna skupina kupci od osemnajst do petdeset let, se v 
ponudbi najdejo tudi klasične hlače in krila za starejše gospe. Prvi obisko
valci bodo prejeli tudi kartice EK, ki jim  bodo omogočale pri določenih zne
skih določene nagrade.

Mojca Marolt Basti



Piše: Aleksander Videčnik

Zapis iz leta 1885 ponazarja tudi dogodke in ne
varnosti, ki so prežali na romarje. Takole so zapisali: 

"Da pa iz skušnje vidite, kaka nevarnost povsod 
na človeka preži, naj vam povem dogodbo, ki seje 
pred 40 leti na Štajerskem zgodila. Bilo je leta 1840. 
Štajerski Slovenci, posebno Pohorci blizu Drave, so 
imeli navado vsako leto dvakrat, v spomladi in jese
ni hoditi na božjo pot v Zelenitravnik. (Zelenitravnik 
je lep trg z romarsko cerkvijo na srednjem Štajerju). 
Bilo je tedaj vjeseni, v soboto po sv. Matevžu in lepo 
vreme je romarje še bolje vabilo na toliko priljubljeno 
božjo pot. In res, kdor je mogel uiti svojim opravkom 
za poldrugi dan, vsak je šel, da seje nabrala velika

K a k o  j e  n e k o č  

s t r a š i l o
Ljudska domišljija ne pozna meja, ko gre 

za pripovedi o strašenju. Danes seveda ni 
več tako, toda od prednikov imamo veliko 
izročila, ki opisuje strahove, kot so jih  ne
koč videli in doživljali ljudje. Današnji ro
dovi niso naklonjeni tem zgodbam, seve
da, saj je  znanosttako ali drugače doseg
la vsak naš dom.

Na sploh lahko trdim, da pripovedovalci 
niso radi spregovorili. Nekako so imeli te 
dogodke kot "zase,"

Vse pripovedi imajo vendarle skupne im- 
e no va lce . N a jve čk ra t je  s tra š ilo  v 
župniščih, pri kapelicah, po raznimi zna
menji, ki so spom in ja la  na nesreče, na 
p o ko p a liš č ih , v s a m o s ta n ih  in na 
križpotjih. Seveda je  tega bilo veliko tudi po 
domovih.

P rikazn i so navadno  oblečene črno, 
nekatere so brez glave, ene male, druge 
spet pretirano velike. Pojavila so se tudi 
razna p rem ikan ja  predm etov, trkan ja , 
hoja, ropot, žvenketanje okenskih stekel, 
klicanje in podobno.

Navadno so opazovali sedeče postave, 
največkrat na katerem od mejnikov. To je 
seveda v zvezi s številnimi spori zaradi raz
mejitve zemljišč. Tudi neizpolnjeni dogovori 
za časa življenja so lahko imeli posledico 
v raznih pojavih. Ljudje so temu rekli, da se 
nekdo vrača nazaj izpolnit obljubo...

(Bomo nadaljevali)-

B o ž j e p o f n i š f p o
množica romarjev. Kdor pa zavoljo opravkov ni 
mogel od doma, ta je svoje odhajajoče tovariše 
prosil: "Tudi za me en očenaš" kakor je že navada o 
taki priliki. Romarji so prišli v brezštevilnih množicah 
navečer v Zeleni travnik. Po večernicah si iščejo 
prenočišča. Bila je velika gostilnica blizu cerkve, kjer 
sejih največ zbere, tam jim  pokažejo prenočišča na 
skednju, kjerje bilo dosti slame in kojihje bilo vsked- 
nju polno, gredo drugi na podstrešje prenočevat. Na 
Nemškem imajo navado, da terjajo za prenočišče 
plačilo po dva krajcarja od romarja in tiste denarje 
imajo hlapci. Tudi tu je stal hlapec, ter z osornim gla
som terjal od vsakega plačilo. Ko so romarji že vsi 
polegli, zaklene vrata in gre pijančevat. Sam Bog ve, 
kako je po noči vtistem poslopji nastal ogenj, kije s 
strašno silo zajel celo poslopje; romarji pa zaklenje
ni v njem. Tisti, ki so bili na podstrešji, so predrli stre
ho in s strehe dol skakali in tako si je vsaj nekaj jih 
rešilo življenje. Večinajih je pa ostala v ognju, kjer so 
storili strašno smrt- prav mučeniško; Le ogorela tru
pla so vlačili iz ognja, kteri je še živel, so gospodje 
duhovniki brzo spovedali, ker navadno je kmalu umrl

P i s m o  i z
Alojz Bider iz Dol-Suhe nam je poslal pismo 

našega izseljenca v Ameriko Marka Korena, izleta 
1921. Pismo bomo v pomembnih stavkih objavili.

"Naznanjam vam, da sem hvala Bogu srečno 
prišu sem.(Pisec očitno meni Ameriko, op. A.V.) Na 
rajži sem bil enaindvajset dni. Resje, kot sem vam 
reku da se čisto nič ne bojim morja. Resje tudi, da 
se morja nisem toliko bal, bolan sem bil zelo tako 
pač tistih prvih pet dni, da sem mislil, da mi bo 
želodec iztrgalo iz mene. Druge štiri dni pa je bilo 
že dobro. Pa saj nič ne rečem, koje bila huda rajža 
srečno, hvala Bogu končana. Srečno in zdravo sem 
prišel do brata kamor sem bil namenjen. Vam ne 
morem popisati kako m ije sedaj dobro, samo če 
bode le zmerom tako. Sedaj samo pijem injem in 
ležim in dobre cigarete kadim. Sem mislil poprej, 
da mi bode dolgčas, pa do zdaj še nisem tega 
občutil saj mi ne more biti dolgčas, ko pa je tukaj 
več Slovencev in Kranjcev kakor pa tam v starem

za opeklinami. Okoli 150 romarjev je storilo na tej 
božji poti žalosten konec..."

Niko Kuret navaja v svoji knjigi Praznično leto Slo
vencev, da je že Valvazor opisal božjepotnike s 
Kranjske v Sveto deželo. Seveda lahko domneva
mo, daje menil stem Slovence in so torej med nji
mi bili tudi Štajerci. Toda v Sveti deželi je prežala na 
romarje velika nevarnost- potem ko sojo  zasedli 
(1517) Arabci so mnogi romarji končali pod njihovi
mi meči. Zato s e je  potem romanje iz Evrope 
postopno nehalo. Cerkev je  preusmerila 
božjepotnike proti Rimu, kamor so potem tudi ro
mali. Toda mesto kmalu ni zmoglo ogromnih 
množic, ki so se zlivale v Sveto mesto, zato so po 
Evropi nastale druge božjepotne cerkve, ki sojih  
naši predniki radi obiskovali. Tudi v naši dolini jih je 
bilo nekaj -  Kokarje, Nova Štifta, Nazarje, Sveti križ 
nad Belimi Vodami in v novejšem času tudi Rad
mirje, kjerje bila prej znana božja pot rudarjev, saj 
je bila farna patrona sveta Barbara, pozneje pa je 
cerkev postala znana po novem svetniku -  
Frančišku Ksaveriju.

A m e r i k e
kraju. Sedaj grem kar od hiše do hiše, ljudje me 
povsod vabijo in me sprašujejo, kako je kaj bilo na 
vojski. (Pisec ima gotovo v mislih drugo svetovno 
vojno,op. A.V,)Karzaiitmehočejozvinom,Jst sem 
res mislil, da tukaj nimajo vina, pa vam po pravici 
povem, da ga je več tukaj kakor pa doma, če ravno 
ga ne smejo imeti, ga kar sami delajo. (Pisec očit
no misli na prohibicijo, kije tedaj veljala v Ameriki, 
op. A.V.) S Franceljem smo sosednje pa tudi Štru- 
cljevem Martinu in Pleščevemu Janezu. Z Graho- 
tovem Francejnu, tisti, ki je bil nekdaj pri vam smo 
tudi ravno tako kot rit in hlače - zmerja sva skupaj.

Torej za en krat zadosti, še pa drugič kaj. Sprejmite 
še enkrat skupaj kolikorje vas pri hiši mnogo lepih 
pozdravov od mene - Markota. Pozdravljam tudi 
vse ostale znance. Torej Bog vas živi vse kolikor vas 
poznam. Marko Koren"

Pismo je bilo v Ameriki oddano 6.4.1921. Poštni 
žig na njem pa je Indianapolis.

Mozirski veseljaki ob praznovanju rojstnega dne. Slika je posneta pred drugo svetovno 
vojno in nam jo je poslala Ana Petek iz Mozirja.



P LA N ET T U Š  V CELJU O D P R L  S V O JA  V R A TA

N a j v e c j i  T u š e v  h i p e r m a r k e t  

i n  m u l t i k i n o
V sredo je  bila otvoritev prvega tovrstnega trgovskega centra z multi- 

kinom v Sloveniji, ki obiskovalcem na 2 8 .00 0  m2 nudi kombinacijo 
zabave, druženja in nakupovanja. Čez dan Planet TUŠ predstavlja trgov
sko središče z hipermarketom, trgovinami, butiki ter gostinskimi loka
li. V poznih večernih urah pa se objekt spremeni v najsodobnejše kine
matografsko središče.

Pridni in m alo m anj p ridn i 
k ra tkoh lačn ik i so si pred 
Miklavževim prihodom ogledali za
nimivo igrico, v kateri so tudi sami 
sodelovali. Vrhunec pa je bil vseka
kor prihod težko pričakovanega 
Miklavža s svojim značilnim sprem
stvom - parkeljni so poskrbeli za 
"neprid ip rave", angelčki pa za

ubogljive otroke. Tradicionalno 
Miklavževo obdarovanje so radmir- 
ski gasilci letos pripravili že četrtič. 
Po besedah Franca Trbovška, ki je 
poleg župnika Jožeta Vratanarja, 
»krivec« za prijetna presenečenja 
malčkov, bodo prihod Miklavža or
ganizirali tudi v prihodnje.

Marija Sukalo

Medtem, ko lahko starši uživajo v 
bogati ponudbi hipermarketa, pa se 
lahko njihovi olroci nemoteno zabava
jo v otroški igralnici "Oslarija".

Pomembna novostza ljubitelje filma 
je velikost filmskih ekranov. Tako je 
ekran vnajmanjši dvorani večji kotje bil 
največji vmeslnih kinodvoranah in meri 
krepko več kot 50 m2, medtem ko na
jvečji obsega 150 m2. Zagotavljajo, da

Glede na izbrano kulinarično temo 
študenti razdeljeni v dve skupini, ku
harsko in strežno, s pomočjo inštruk
torjev planirajo, organizirajo in izvede
jo kulinarični dogodek, tako kot bi to 
zahtevala praksa. Ker želijo, da se nal
oge izvajajo v pristnem ambientu, 
glede na temo gostujejo v različnih 
gostinskih obratih po Sloveniji.

Tako so študenti mariborske višje 
strokovne šole za gostinstvo in tur
izem gostovali tudi v gostišču Atelšek 
v Dol Suhi. Projektno nalogo, ki sojo 
pripravili skupaj z mentorico Mojco 
PolakZupan, inštruktorico kuharstva 
z organizacijo dela, so poimenovali 
Jesensko tihožitje. Gostišče Atelšek 
je  študentom pripravilo ves potrebni 
material, ti pa so ga oplemenitili s 
svojim delom in pripravili slastnejedi.

boljše opreme, kotje nameščena v 
celjskem multikinu Planet TUŠ, ta čas 
na svetu ni. Edinstvena prednost multi- 
kina je razporeditev kino dvoran, ki so 
med seboj ločenes hodniki oziroma se 
med seboj ne stikajo, kar zagotavlja 
kvaliteto zvočnih efektov in obiskoval
cem nudi popoln zvok brez motenj iz 
sosednjih dvoran.

Mojca Marolt Basti

Različne predjedi,juhe, pristne slov- 
enskejedi, glavna jed, ki sojo študenti 
poimenovali Martinovo po Marti
novem in za nameček še sladica, so 
bile prava paša za oči in skušnjava 
za želodec. Med njimi je  bilo tudi 
nekaj takih, ki so značilne za našo 
dolino injih Mariborčani ne poznajo. 
»Izdelke«, nastale v projektni nalogi, 
so na izbran način postregli in ponud
ili gostom. Po besedah Mojce Polak 
Zupantovrstna sodelovanja z gostin
skimi obrati po Sloveniji omogočajo 
tud i lažje zaposlovanje d ip lom i
rancev in krepijo prepoznavnost šole, 
saj se zavedajo, da gostinstvo ni 
samo oskrba gosta s hrano in pijačo, 
temveč postaja delavnica lepih 
doživetij.

R A D M IR JE  f l H H H

M i k l a v ž  o b i s k a l  o t r o k e  b o l j  

z g o d a j
Prišel je zadnji mesec v letu -  december in z njim prvi mož v nizu ob- 

darovalcev -  Miklavž. Ta je za otroke v ljubenski občini prišel nekoliko 
bolj zgodaj, zadnjo novembrsko soboto, v dvorano Na gmajno.

V Radmirju je Miklavž pohitel in otroke obdaril že konec novembra
(fo to : F ra n jo  A te lš e k )

D R U Š T V O  ZA V A R S T V O  V O D A  » D R E T A «  G O R N JI GR AD

N o v a  j a v n a  r a z p r a v a
V gornjegrajski občini se zavedajo, da razvoj podeželja nikakor ni pri

merljiv z razvojem mestnih predelih, tudi ekosistenca na podeželju je 
vedno slabša, to pa pomeni demografsko in razvojno erozijo. Zato 
Društvo za varstvo voda »Dreta« v petek, 13. decembra, ob 10 uri v 
dvorani gostišča Trobej, sklicuje javno razpravo, na kateri bodo z neka
terimi drugimi društvi Zgornje Savinjske doline poskušali najti skupna 
stališča za ohranitev našega bivalnega okolja.

Javna razprava bo potekala na ter perspektivo kmetijstva v načr-
temo projekta Poenotenje stališč 
lokalnih NVO za zaščito vodnega eko
sistema v projektu trajnostnega razvo
ja podeželja na povodju Drete in pov
ezovanje z programsko sorodnimi 
mrežami slovenskih NVO in mrežami 
EU. Projektsponzorirata Občina Gornji 
Grad ter Občina Nazarje, partnerji pro
jekta pa so planinska, lovska, gozdar
sko ter druga podobna društva, ki 
delujejo na območju celotne doline. 
Na razpravi bodo predstavili pomen 
trajnostnega razvoja za našo dolino, 
pomembnost vodnega in obvodnega 
ekosistema,gospodarjenjezgozdovi

tovanem projektu. Na vprašanja bodo 
odgovarjali strokovnjaki, glavni na
men razprave pa je doseči skupen 
dogovor vseh zainteresiranih, ki bo 
omogočil prijavljanje na razne razpise 
slovenskih in evropskih skladov. Vod
ja projekta Franc Basti ugotavlja, daje 
skupen dogovorter sodelovanje med 
občinami, ki delijo povodje Drete, izred
nega pomena, saj je drugače zelo 
okrnjena možnost sodelovanja na 
razpisih, to pa tudi pomeni izpad fi
nančnih sredstev v vseh sektorjih nar
avovarstvenih društev.

G O S T IS C E  A TE L Š E K  V D O L S U H I

Š t u d e n t i  p r e d s t a v i l i  

p r o j e k t n o  n a l o g o
Na Višji strokovni šoli za gostinstvo in turizem Maribor predstavljajo 

projektne naloge praktični prikaz strokovnega in splošnega znanja štu
dentov. Omogočajo jim neposreden stik z delom v praksi, spodbujajo 
njihovo ustvarjalnost in domiselnost.



DVE KRAVI K O M A J ZA P O K R ITJE  S T R O Š K O V  KLAN JA

N a  m e j i  z n a n s t v e n e  f a n t a s t i k e
Za ljudi, ki živijo v Krnici pod Rogatcem na lučko-gornjegrajski meji, velja, da so dobrohotni staroselci, ki ne poznajo pretirane zlobe in hina

vščine. Zato jih vsaka krivica zaboli, trda in težka beseda pa udari. Krnica je  razpršena skupina hiš med hribi, ki zahteva pridnega človeka. Skozi 
to pridnost se kaže vsakodnevna borba za preživetje, zato tisto, kar si Krničani vtepejo v glavo, drži in bo izpolnjeno. Če se Krničar spre, se zna 
zgoditi, da leta in leta ne bo govoril s sosedom... Vse skupaj je  nekakšna sveta preproščina, njihova trma pa edino zagotovilo za preživetje.

Tako kot pri Habrovih, kjer gospodari Jože Pan
čur s svojo družino. V hiši so se od nekdaj rojeva
li glasbeniki in tudi sedanji rod se ni izneveril. Ven
dar se od glasbe in petja ne da preživeti, za to je 
potrebna kmetija in osemnajst glav živine v hle
vu, ki kliče po obnovi. Od tega je dvanajst molznic, 
vendar se ob slabi ceni mleka Pančur sprašuje, 
ali je vredno vztrajati. "Brez lesa bi propadli," pros
todušno prizna gospodar, kot da bi s tem obelo
danil bogvekako veliko skrivnost.

Pančurja seveda ne tlačijo k tlom samo splošne 
kmetijske razmere, ki dejansko obsoja jo  na 
počasno umiranje pretežni del kmečkega preb
ivalstva. "Kmečko delo ni nič vredno," poudari 
Habrov gospodar, ko pripoveduje, koliko je  dobil 
za štiri leta staro kravo molznico, ki je morala v 
prisilni zakol. Za 186 kilogramov čistega mesa je 
iztržil celih 19.730 tolarjev. Storitev so opravili v 
celjski klavnici, kjer je  bilo treba za klanje odšteti 
35 tisočakov. K temu je treba dodati še stroške 
lastnega prevoza in slika o kmečkih zaslužkih je 
skoraj popolna. "Res, da je bila krava zavarova
na, vendar," ugotavlja Pančur, "bi za kvalitetno

Jože Pančur
(foto: EM S)

meso iztržil 500 do 600 tolarjev za kilogram, če 
bi ga lahko prodal doma."

Po takšnih izkušnjah na Habrovem resno raz

mišljajo, kakšen pomen ima ukvarjanje z mlečno 
proizvodnjo. Kupljen imajo material za gradnjo 
novega hleva, v katerem naj bi bilo privezanih 15 
do 20 molznic in še nekaj telic, vendar se sprašu
jejo o smiselnosti takšnega početja, saj položnice 
presegajo dosežene dohodke. Približno 150 litrov 
oddanega mleka dnevno ni nikakršna perspekti
va, ki bi zagotavljala dostojen premislek o prihod
nosti. Zato se sinova Aleš in Joško sprašujeta, ali 
je vredno vztrajati.

"Pri vsem tem je žalostno, ker ni nikogar, ki bi 
mu lahko potožil," pravi Jože Pančur, trdno pre
pričan, da se evropskim kmetom godi veliko bolje 
kot slovenskim. In pozimi, ko se Krnica izgubi pod 
snežno odejo, ko slabo vzdrževane ceste komaj 
omogočajo stik s preostalim svetom, Jože dan za 
dnem vozi mleko v zbiralnico v Luče. Osem let že 
to počne zase in ostale Krničane. Tako bo tudi 
poslej, vendar samo, če bodo v hlevu ostale krave 
m lekarice. Vse bolj ga nam reč m ika, da bi 
poskusil zdojiljami, vendar gre za težko odločitev, 
ki bo težko dozorela preko noči.

Savinjčan

M E D 0 B M 0 Č N 0  S R E Č A N JE  O T R O Š K IH  IN M L A D IN S K IH  P EV S K IH  Z B O R O V

G o r n j e g r a j «  i n  L u č a n i  z  d o b r o  p r i p r a v l j e n i m i  p r o g r a m i
V petek, 22. novembra, je bilo v Velenju medobmočno srečanje otroških in mladinskih pevskih zborov v organizaciji velenjske območne iz

postave javnega sklada za kulturne dejavnosti in Zveze kulturnih društev Šaleške doline. Udeležili so se ga zbori območnih izpostav javnega 
sklada Celje, Laško, Mozirje, Rogaška Slatina, Slovenske Konjice, Šentjur, Šmarje pri Jelšah, Žalec in Velenje.

Na spom ladanskem  območnem srečanju 
otroških in mladinskih pevskih zborov iz Zgornje 
Savinjske doline v Lučah so po oceni strokovne 
spremljevalke največ znanja in lepega petja poka
zali otroci iz Gornjega Gradu in Luč. S tem so si 
prislužili nastop na medobmočni reviji. Mlade pevce 
Osnovne šole Frana Kocbeka Gornji Grad je sprem
ljala pevovodkinja Martina Sfittar, medtem ko so otro
ci Osnovne šole Blaža Arniča iz Luč nastopili pod 
vodstvom Mitje Venišnika. Oba otroška zbora sta na 
medobmočnem srečanju predstavila dobro priprav
ljene programe, ki so obsegali umetne in narodne 
pesmi domačih in tujih avtorjev.

Po besedah Urške Lah, strokovne spremljeval
ke srečanja, so na območnih srečanjih nastopili 
zbori v drugačni zasedbi, saj so se pevci z novim 
šolskim letom v zborih zamenjali. Pevovodje so 
imeli težko nalogo, saj so morali svoje pevce 
pripraviti v borih dveh mesecih. Kljubtemuje bilo 
srečanje, kjer je v dveh delih nastopilo sedemna
js t otroških in mladinskih pevskih zborov, odlično. 
Nastopajoči so pritegnili poslušalstvo z izbranim 
petjem in zanimivo spremljavo. Izvedba pesmi je 
bila doživeta, kar velja tudi za oba otroška zbora

Otroški pevski zbor OŠ Frana Kocbeka iz Gornjega Gradu na medobmočnem srečanju 
mladinskih in otroških pevskih zborov (foto: Jože Miklavc) 

iz naše doline. Zahteven in pester program s pra- pevovodij - Štiftarjeve iz Gornjega Grada in Veniš-
vo vsebino in izjemen nastop pa je  poleg pevcev nika iz Luč.
po mnenju Lahove tudi velika zasluga njihovih Marija Sukalo
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Vabimo vas na javno razpravo, ki jo organiziramo v petek, 13. decembra 2002, ob 10. uri v dvorani gostišča 
Trobej v Gornjem Gradu pod naslovom Poenotenje stališč lokalnih NVO za zaščito vodnega ekosistem a v 
projektu tra jnostnega razvoja podeželja na povodju Drete in povezovanje s program sko sorodnim i 
m režam i slovenskih NVO in m režam i EU.

V  razpravi bomo spregovorili o treh pomembnih sklopih:
1. upravljanje in gospodarjenje z gozdovi kot živim organizmom ekosistema
2. perspektrVè'k'métijstva v projektu trajnostnega razvoja
3. voda kot javna dobrina, podtalnica in tekoče vode, vodne površine, upravljanje z vodami

razpravi bodo svoja mnenja in stališča predstavila društva kot nevladne organizacije ter domači in zunanji
rokovnjaki - ' ""

Ne zamudite priložnostih 
Izvajalec projekta: Društvo za varstvo voda "Dreta", Gornji Grad

A T R I J  S t a n o v a n j s k a  z a d r u g a  z . o . o .
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V li l .  E X -T E M P O R E  »M O Z IR S K I G A J «  2 0 0 2

P o g n a l i  s o  p r v i  c v e t o v i
Letos so se v Mozirskem gaju odvijali že 8. slikarski študijski dnevi Ex- Tempore »Savinjski gaj«. Tu so se slikarji iz vse Slovenije in onkraj njenih 

meja prepuščali navdihu in podobam, ki so jih nato prenesli na prazna slikarska platna. Konec prejšnjega tedna pa so taisti likovni ustvarjalci 
svoje stvaritve delili tudi z širšim občinstvom na že osmi razstavi Ex-Tempore v Galeriji Mozirje.

Tradicionalno srečanje slikarjev v 
Mozirskem gaju vsako leto organ
izirajo Kulturno društvo Jurij Mozir
je, Zavod za kulturo Mozirje ter 
Občina Mozirje, izvedbo pr
ireditve pa jim  omogoča še vr
sta sponzorjev. Duhovni vod
ja  prireditve Jure Repenšekje 
na otvoritvi razstave poudaril, 
da se na teh vsa ko le tn ih  
druženjih slikarji poleg slikan
ja  posveča jo  tu d i izob ra 
ževanju in to jih  obvezuje, da 
s svojim druženjem še naprej 
bogatijo številno delo Ex-Tem- 
pora.

Na vsakoletnih okroglih mi
zah, s pomočjo akademskega 
slikarja dr. Jožefa Muhoviča, ki 
te pogovore vodi, predstavljajo 
različne likovne problematike. 
Letošnje predavanje in pogov
or na tem o um etnosti in 
izobraževanja, z naslovom  
Umetnik se rodi ali naredi, je 
poteka lo  le dve uri pred sam o 
otvoritvijo razstave. Pogovor se je 
vrtel okoli vprašanja kdo je  umetnik 
in kako um etnino v današnjem  
času, kjer se vrednote vedno bolj

globin izven omejenega prostora in 
časa, večje možnosti, da se bo do
taknil ljudi v različnih časovnih ob-

Jožef Muhovič je vodil predavanje 
o umetnosti in Izobraževanju

(fo to : C i r i l  M . S e m )

dobjih. To pa je  tisto kar naredi člove
ka umetnika in njegovo delo umetni
no. Posameznik lahko nekaj vredno
ti kot umetnost, vendar so kriteriji 
um etnosti v rokah publike, tako

Ustvarjalci 8. Ex-Tempora so dela razstavili v Galeriji Mozirje
(fo to : C i r i l  M . S e m )

sprem injajo, sploh vrednotiti. Dr. 
Muhovič, docent za likovno teorijo 
na Akademiji za likovno umetnost v 
Ljubljani, je  poudaril, da je pravih 
umetnin zelo malo. Bolj kot umetnik 
v svoji stvaritvi seže izven okvirov 
svoje generacije, bolj kot se dotika

strokovne kot laične. Današnji umet
nik mora tvegati, se s svojimi deli 
izpostavljati, le to tudi povečuje vred
nost njegovega ustvarjanja. Danes 
ni več absolutne gotovosti in to je  za 
ustvarjalce velik napor.

Ob otvoritvi razstave je  slikarje

predstavila akademska slikarka Te
rezija Bastelj, kije povedala, daje ta 
razstava svojevrstno soočenje ra
zličnih razmišljanj in praks, pohval
ila je  vse slikarje in jim  ob tej priliki 
tudi čestitala za njihov trud. Sledila 
je podelitev priznanj vsem slikarjem 
ter ostalim  udeležencem Vlil. Ex- 
Tempora, ki so s svojim delom pris
pevali k odlični izpeljavi prireditve.

Ob tej priliki je spregovoril tudi novi 
župan Občine Mozirje Ivo Suhover- 
šnik, kije poudaril, daje ta razstava

res nekaj posebnega in dejal, da se 
bo potrudil, da se bodo vedno naš
la sredstva, ki bodo kulturno doga
janje še obogatila. /

Kulturni program je  s slovensko 
pesmijo popestril kvintet Koledniki, 
ki ga sestavljajo člani Kulturnega 
društva Jurij, čast otvoritve razstave 
pa je pripadla dr. Muhoviču, kije ob 
tem izrazil veselje, ker je seme, ki so 
ga posadili pred osmimi leti, pogna
lo prve cvetove.

Tatiana Golob

Hej, draga prijateljica IRIS,
2 5. rojstni dan boš praznovala.
V tvojih očeh naj se sreča iskri, 
tvoj obraz nasmeh naj krasi.
Žalost in nesreča, da nate ne pade, 
le trdno naj naše prijateljstvo ostane.

P r i j a t e l j a  L i d i j a  i n  D e j a n

Dragemu Janezu!

Ob osebnem jubileju ti 
čestitamo in ti želimo 

v nadalje še veliko uspehov 
pri delu in obilo sreče v družini!

Kolektiv NI’HUDGA

Jakobu za 
2. rojstni dan

želimo obilo zdravja, 
sreče in

otroške razposajenosti!

V s i  n j e g o v i



NK ERA Š M A R T N O  O B  PAKI -  1 8 . KROG S l. M O B IL  LIGE

Z a d o v o l j n i  z  j e s e n s k i m  

d e l o m
Kljub porazu v zadnjem krogu jesenskega dela prvenstva, so lahko 

Šmarčani izredno zadovoljni z doseženim rezultatom po prvem delu, saj 
bodo na lestvici prezimili kar na petem mestu. Glede prvaka je odločala 
zadnja tekma v Celju in ker nismo dobili zmagovalca, je v vodstvu še naprej 
ljubljanska Vega Olimpija pred CMC Publikumom, tretji pa je Koper.

Rezultati 18. kroga lige Sl. mobil:
Ljubljana V&V : Šmartno 4 :1  (3 :0 )
CMC Publikum : Vega Olimpija 0 :0  (0 :0 )
Dravograd : Sport Line Koper 3 :4  (1 :0 )
Maribor Piv, Laško : Mura O : O ( 0 :0 )
Gorica : Primorje 0 :1  (0 :1 )
Rudar : Relax Korotan 3 :1  (2 :0 )

Lestvica po jesenskem delu prvenstva:
l.Vega Olimpija 18 10 6 2 31 :14 36
2. CMC Publikum 18 9 7 2 33:17 34
3. Sport Line Koper 18 9 5 4 27:20 32
4. Maribor Piv. Laško 18 7 7 4 21 :19 28
5. ERA Šmartno 18 5 9 4 2 3 :28 24
6. Rudar Velenje 18 6 4 8 2 2 :25 22
7. Ljubljana V&V 18 6 4 8 24:31 22
8. Primorje 18 6 3 9 24:30 21
9. Dravograd 18 5 5 8 2 0 :21 20
10. Gorica 18 4 7 7 2 0 :28 19
11. Mura 18 4 5 9 23:27 17
12. Relax Korotan 18 4 4 10 18:26 16

Franjo Pukart

KLUB MALEGA NOGOM ETA NAZARJE 2. SLMN -  ZAHOD 6 . KROG

P o m e m b n a  z m a g a  n a  

v r o č e m  g o s t o v a n j u  v  

K o p r u
Igralci nazorskega kluba malega nogometa, so si na vročem parketu 

dvorane »Burja«, v Škofijah pri Kopru, priigrali izjemno pomemben kom
plet točk. V velikem derbiju predzadnjega jesenskega kroga II. sloven
ske lige-zahod, so premagali močno ekipo Tomi Press Bronxov, kater
im ni pomagala niti njihova strastna in nešportno nastrojena publika. 
K tretji zaporedni zmagi »graščakov« je tokrat največ prispeval Drago 
Adamič, ki je v svoji življenjski predstavi dosegel kar sedem golov.

V tekmi na robu infarkta so bolje 
pričeli Nazarčani, ki so po številnih 
napadih kmalu zadeli, vendar pa 
njihovo vodstvo ni trajalo dolgo. Ko
prčani so po srečnem izenačenju in 
manjši zmedi v vrstah nasprotnika 
sicer prevzeli rahlo pobudo, vendar 
si kakšne resnejše priložnosti niso 
ustvarili. V vodslvo so prišli v zadn
jih sekundah prvega polčasa iz aku
muliranega prostega strela, kar je

povzročilo precejšnje razburjenje 
med našimi igralci v garderobi in 
razgrete strasti je  moral miriti celo 
predsednik kluba. To pa seje v nad
aljevanju izkazalo za zelo pozitivno, 
saj so fantje pokazali Koprčanom 
pravo učno uro sodobne igre male
ga nogometa, v kateri je  dominiral 
predvsem Drago Adamič. S sedmi
mi goli je  bil nerešljiva uganka za 
domačine, ki jim  ob zaključku res ni

preostalo drugega, kot da športno 
čestitajo boljšemu. Poraza pa nika
kor niso prenesti njihovi navijači, ki 
so z žaljivimi psovkami in raznimi 
predmeti dobesedno zasuli igralce 
in vodstvo nazorskega kluba. Kot bi 
bili v pravi Bronxovi četrti ameriške
ga NewYorka.

Izjava po tekmi: Drago Adamič -  
najboljši igralec srečanja: "Ker je 
bila tekm a izredno pomembna, 
smo težak obračun tudi pričakova
li. Že prvi polčas smo odigrali zelo 
kvalitetno in če ne bi bilo nekaterih

nepotrebnih napak, bi lahko srečan
je odločili že prej. V drugem delu pa 
seje moralo poznati naše dobro in 
kvalitetno delo na treningih, soj smo 
jih z disciplino v igri in dobro fizično 
pripravljenostjo povsem nadigrali. S 
svojo igro in sedmimi goli sem seve
da izredno zadovoljenje pa tako, da 
je  tokrat šlo meni, drugič bo šlo 
drugemu, najbolj važno pa je, da 
sm o uspešni kot ekipa. Zelo 
pomembni pri tem so vsekakor tudi 
navijači, ki jih  že danes vabim na 
domačo tekmo z Igom."

KNIN Tomi Press Bronx : KNIN Nazarje
6 : 9 (2  : 1)

Škofije-Športna dvorana Burja: Gledalcev: 100. Sodnika : Rudi Kokalj 
in Stane Globočnik ( oba Kranj ). Delegat : Mirko Plaznik (Litija).

Strelci : 0:1 Delamea (3), 1:1 Pertinač (12), 2:1 Boštjančič (20), 3:1 
Šarkanj (22), 3:2 Adamič (23), 4:2 Šarkanj (25), 4:3 Adamič (26), 4:4 
Adamič (31)-10m, 4:5 Delamea (32), 4:6 Adamič (34)-10m, 4:7 Ad
amič (37), 5:7 Adamič (38-AG), 5:8 Adamič (39>1 Om, 6:8 Jerman (39), 
6:9 Adamič (40).

KMN Nazarje: Skok, Delamea, Adamič, Mikek, Uršnik, Kolar, Šemenc 
K., Ipavec, Šemenc J., Hren P., Pezičj Zagožen.

KMN Tomi Press Bronx: Škergat, Jerman, Blatnik, Ščulac, Pertinač, Star
man, Boštjančič, Angelini, Gluvak, Mogorovič, Rupnik, Šarkanj.

Rumeni karton: Marko Starman in Miran Jerman (Tomi Press Bronx), 
Denis Delamea (Nazarje)

Igralec tekme: Drago Adamič (Nazarje)

Rezultati 6. kroga:
Tomi Press Bronx : Nazarje 6 : 9 (2 :1 )
Dörnberg : Poni Okrepčevalnica OK Corral 1 :11 (1 :7 )
Mokerc Ig : MNK Zalog Eko Stil 6 : 4 (3 :3 )
Prosta ekipa: Oplast Kobarid

Lestvica po 6. krogih :
l.Poni Okrepčevalnica 

OK Corral 5 4 0 1 32:11 12
2. Nazarje 4 3 0 1 24:11 9
3. Tomi Press Bronx 5 3 0 2 20:20 9
4. Mokerc Ig 5 2 1 2 16:13 7
5. Dornberk 6 2 1 3 17:23 7
6. Oplast Kobarid 5 1 1 3 10:23 4
7. MNK Zalog Eko stil 4 0 1 3 7:17 1

Franjo Pukart

W a l k e r Avto
GALANT

S la v ic a  M A R N , s .p .
Vransko 1 8 /b , 3 305  Vransko 

Tel.: (0 3 ) 572 51 0 6 ,0 4 1  508  655

IZDELAVA IN M ONTAŽA  
IZPUŠN IH  LO N C EV  IN CEVI

* za osebna vozila * lažja motorna vozila * traktorje * 
* delovne stroje * motocikle * športne izpuhe *



Š P O R T N A  ZVEZA O B Č IN E  L JU B N O  O B S A V IN JI

N a j b o l j š i  š p o r t n i k i  l e t a  v  l j u b e n s k i  o b č i n i
Športna zveza ljubenske občine je zadnjo soboto v novembru v okviru festivala Šport & mediji pripravila prireditev v telovadnici Osnovne šole 

Ljubno. Prireditev je  temeljila na predavanju o olimpizmu, predstavitvi najboljših filmov s športno tematiko ter podelitvi priznanj najboljšim šport
nikov v letošnjem letu.

K O Š A R K A R S K I K LU B  N A Z A R JE  -  P R IJA TE L JS K A  TE K M A

D o b e r  t r e n i n g  z a  z a d n j a  s r e č a n j a  j e s e n s k e g a  d e l a

O olimpizmu je spregovoril profe
sor doktor Rajko Šugman, ki je  oris

al šport in olimpijske igre od začet
ka do danes. Šugman je prepričan, 
da šport združuje staro in mlado in 
je star toliko, kot je staro človeštvo. 
Gojile so ga številne civilizacije. Ol
impijske igre so bile »rojene« pred 
več kot tri tisoč leti v stari Grčiji v 
vasici Olimp, prve olimpijske igre 
moderne dobe pa so se pričele v 
Atenah. Tudi Slovenci smo imeli kar

nekaj imen med dobitniki o lim pi
jskih medalj v različnih športnih pa

nogah v pretekli in pol
pretekli zgodovini. Zgo
dovinski oris športa je 
profesor Šugman pod
krepil s slikovnim mate
rialom.

V nada ljevan ju  so 
o b iskova lcem  pred
stavili nekaj najboljših 
nag ra jen ih  film o v  s 
špo rtno  tem atiko . V 
njih so bili med drugim 
predstavljeni tudi znani 
slovenski in evropski 
športniki. Posebno po
zo rno st so nam enili 
Primožu Peterki, skaka

lcu, ki je  v teh dneh s svojimi rezul
tati ponovno poskrbel za prijetno 
presenečenje in promocijo Sloven
ije. Razgovor z njim  so posneli 
ljubenski osnovnošolci, ki so mu 
zastavili veliko zanimivih vprašanj.

Ob zak ljučku  pa so p od e lili 
priznanja ljubenske športne zveze 
za letošnje leto. Med najboljšim i 
športniki sta bila skakalca Smučar-

Rajko Šugman je pradaval o olimpizmu
(foto: Franjo Atelšek)

skega skakalnega kluba Ljubno 
BTC v članski konkurenci Primož 
Piki in v mladinski Gašper Juvan, 
med rekreativci pa je  bil najboljši

teh dneh odvijal v različnih krajih po 
Sloveniji in zamejstvu, je v ljubenski 
občini poskrbel Beno Hvala, šport
ni novinar, ki je tovrstno prireditev z

Najboljšim športnikom so podelili priznanje ljubenske športne zveze
(foto: Franjo Atelšek)

kolesar Andrej Marovt Helešič v 
konkurenci starejši člani in kajakaš 
Tomaž Murko v konkurenci mlajših 
članov.

Za festival šport in mediji, ki seje v

vsebinskim poudarkom, da šport ne 
pozna meja ter šport in glasba sta 
m očnejša od politike, ponovno 
oživel po dvoletnem premoru.

Marija Sukalo

Prosti ligaški termin so košarkar
ji Davidovega Hrama izkoristili za 
prijateljsko tekmo proti lanskolet
nim konkurentom, Pivovarno Hal
er iz Podčetrtka. Nazarčani so bili 
v sproščeni predstavi izrazito bolj
ši, kar jim  vsekakor daje dodatno 
samozavest pred odločilnima tek
mama prvega dela prvenstva.

Do konca sta osta la le še dva 
kroga in zelo težka nasprotnika. 
Že ju tr i p riha ja jo  v Nazarje neu

godni Pingvini iz Šmartnega, še 
bolj pomembna pa bo zadnja tek
ma v V e len ju , k je r se bo tu d i 
o d lo ča lo  o n a jv iš jih  m estih  po 
jesenskem  delu prvenstva v 3. 
slovenski košarkarski ligi - center. 
Če bodo »Hramovci« igrali tako kot 
na tej trening tekmi, lahko prezim
ijo na sam em  vrhu in se v miru 
priprav ijo  na od ločiln i, spom la 
danski del.

Franjo Pukart

M O Z IR S K I L O K O S TR E L C I
Ponovno odlični

Mozirski lokostrelci so se udeležili mednarodnega turnirja v Cormonsu v 
Italiji, kjer je  nastopilo 118 tekmovalcev. Osvojili so 3 prva mesta in eno 2. 
mesto: 1. mesto in nov veteranski svetovni rekord (578 krogov) Dušan Per- 
hač, 1. mesto (565 krogov) Bernarda P. Zemljak, 1. mesto in nov državni 
rekord (534 krogov) Janja Perhač, 2. mesto (527 krogov) Primož Perhač.

Odlično je  nastopil tudi Žare Krajnc iz Gornjega Gradu, k ije  z rezultatom 
547 krogov v stilu goli lok prav tako osvoil 1. mesto.

DP

KK Davidov Hram : KK Pivovarna Haler
Nazarje. Športna dvorana. Sodnika: Miha Kovač (Trbovlje) in Gregor 

Glušič (Nazarje).
KK Nazarje: Weiss 12 (4-4), Majstorovič 21 (4-4), Zakrajšek 1.22 (5-3), 

Zadravec, Kramer 11 (4-1 ), Goltnik 22 (2-1 ), Šemenc 4, Grebenšek, Dedič 
7 (4-3), Zakrajšek M. 6.

KK Pivovarna Haler: Vačič 14 (2-0), Šuster 2, Hofman 15 (12-5), Šale- 
kar 15 (6-3), Trupej 5 (2-1 ),Hohnec, Kovačič, Lipnik, Počivavšek 3 (2-1 ), 
Štahl 13(12-9).

NE VEŠ KAM? PRIDI K NAM!
Bi rad končal izobraževanje? Si poiskal primerno zaposlitev? Ali pa bi 

se rad naučil spretnosti, kiti bodo koristile v življenju? Če si Starod 15 do 
25 let in nimaš statusa dijaka ali študenta ter nisi zaposlen, potem se 
oglasi pri nas v Celju na Kidričevi tri, kjer si na potezi ti. Spoznaj program 
SKALA-PUM (projektno učenje za mlade), ki je priložnost za druženje, 
delo, izobraževanje in zabavo. Zate smo dosegljivi na tel. št.: (0 3 ) 5414 - 
833 ali 041 832 404  in na e-mailu: Skala-pum@salve.si.



KINO MOZIRJE
Sobota, 7.12. ob 20.00 in nedelja, 8.12. ob 17.00:
REZILO 2 - grozljivka
Režija: Guillermo Del Toro
Vloge: Wesley Snipes, Kris Kristoferson

KINO NAZARJE
Sobota, 7.12. ob 20.00 in nedelja, 8.12. ob 1700:
KDO JE BOURNE - akcijski triler
Režija: Doug Liman
Vloge: Matt Damon, Franka Potente, Chris Cooper

KINO LJUBNO
Sobota, 712. ob 19.30 in nedelja, 8.12. ob 17.30:
GURU - komedija
Režija: Daisy von Scherler Mayer
Vloge: Heather Graham, Marisa Tornei, Jimi Mistry

KDO JE BOURNE
Mornarji z italijanske ribiške lad

je  iz morja rešijo moškega, ki je 
očitno izgubil spom in. Njegovo 
življenje visi na nitki, pri sebi pa 
nima ničesar, razen v nogo vsajene 
številke bančnega računa v Švici.
Čeprav se ne spomni ničesar in 
nima nikakršnih osnov, da bi sploh 
ugotovil, kdo je, je  takoj očitno, da obvlada samoobrambo, jezike in 
borilne tehnike. Vse to pa kaže, da je  dotlej živel nevarno življenje. 
Zmeden in negotov se loti iskanja svoje preteklosti.

GURU
Usodo, ki čaka Ramuja 

to, mladega indijskega učitel 
ja  plesa, ki se navdušuje 
broadwayskim i bliščer 
lahko napovedal samo nun- 
šen guru. Potem ko mu pri
jatelj zatrdi, da bo v New Yorku 
lahko imel stanovanje natera- 

si nebotičnika, rdečega mercedesa in neskončno vrsto svetlolasih bejb 
iz Baywatcha, se indijski mojster plesa odloči, da hoče uspeti v Ameriki. 
Toda v New Yorku pot k slavi ni posuta z rožicami in Ramu pristane v 
indijski restavraciji ter hodi na vse mogoče avdicije in tako nevede pos
tane zvezda filma za odrasle.

Horoskop za december 2 0 0 2

Oven od 21.3. do 20.4.
Iskrilo se vam bo pod nogami, saj dela ne boste jemali resno, samo zato, 

ker vam nekateri sodelavci ne bodo všeč. Nikar ne zavrzite vsega, kar ste v 
zadnjih mesecih ustvarili. Problem bo le videti velik. Če se ga boste resno 

lotili, ga boste rešili breztežav. V ljubezni boste iskali kaj zanimivega, rutina vas bo dolgo
časila. Za vznemirjenje pa boste morali poskrbeti sami.
---------- Bik od 21.4. do 20.5.

Krotiti boste morali nemiren delovni duh. Razganjalo vas bo zaradi velike 
vneme, a vedeli boste, da jo ne smete preveč kazati. Vendar vas ne bo nihče 
izkoristil, strah bo zaman. Brez zadržkov se posvetite svojim načrtom. Ljubez

ensko življenje boste potisnili nekoliko ob rob. A izmikanje bo le povečalo pritisk in vam 
onemogočalo čiste in jasne misli.

Dvojčka od 21.5. do 21.6.
Kazalo bo drugače, kot se bo končalo. Službenih zapletov ne boste jemali 

resno, zato pa jih bodo kot takšne vzeli drugi. Neposrednost vaših besed bo 
kot žgoče jeklo, ki bo nekatere globoko prizadelo. A kar boste skuhali bo treba pojesti. 
V čustvih boste mnogo previdnejši, tudi besede boste bolj izbirali. Čutili boste potrebo 
po izpovedi skritih sanj.

Rak od 22.6. do 22.7.
Skrivali boste svoje sposobnosti, saj sumite, da vas želi delovni kolektiv 

izrabiti. Pod pretvezami boste izbrali pravi termin, in pravilno se boste odločili 
ko se boste umaknili. V ljubezni boste uživali zelo izbrane in ubrane trenutke. 

Človeku, ki mu že dolgo kažete naklonjenost, tudi besedno priznajte svoja čuslva.
Lev od 23.7. do 23.8.
Vse bo kazalo na uspešen delovni razplet. Tako bo cel mesec tudi ostalo, 

če ne boste preveč korenito posegali v samo delo. Temu se boste težko uprli, 
vendar vam zdrave pameti ne bo manjkalo. Predvsem boste iz izkušenj vedeli 

daje utečene zadeve najbolje pustiti pri miru. Čuslva bodo občutljiva tema, odpiranje 
nezaceljenih ran bo samo ena od najbolj resnih.

Devica od 23.8. do 23.9.
M tm  Nikoli ni prepozno za nov korak. Pri vašem delu bi bil zelo dobrodošel in 

tudi nujno potreben. Ne boste se zadovoljili z izgovori, pripravljeni se boste

spopasti z nekaterimi nevšečnostmi. To vam bo prineslo tudi drugačen pogled na neko 
perečo zadevo. Odnosov in ljubezenskih reči ne boste postavili na stranski tir zaradi 
tega. Končno se boste posvetili globljim in prirojenim občutkom.

Tehtnico od 24.9. do 23.10.
Prepletanje mnogih interesov na delovnem mestu vas ne bo pustilo hlad

nih. Tudi sami se ne boste najbolje znašli, a vas to ne bo posebno obremen
jevalo. Držali se boste določenih pravil, tako si boste zagotovili miren spanec. 

V ljubezni boste iskali večjo naklonjenost. Pri tem boste pozabljali na svoja čustva, pa 
tudi na potrebe in hotenja.
----------- Škorpijon od 24.10. do 22.11.

Izkušnje, ki ste si jih nabrali v preteklosti, boste več kot spretno uporabili v 
tem mesecu. To vam bo vlilo novih moči, predvsem pa veselja do posla, ki 
ga opravljate. Tudi odnosi v službi bodo na zelo kakovostni ravni. V ljubez

ensko življenje pa boste morali vnesti več svobode in dovoliti partnerju enako svobo
do, kot jo imate sami. Na obzorju je nova dogodivščina.

Strelec od 23.11. do 21.12.
Načrti, pa čeprav dobri, ne bodo imeli takšnega konca, kot si ga boste zamis

lili. Prilagajanje vam ne bo dišalo, a nič drugega ne boste mogli storiti. Vseka
kor potek ne bo imel nobenega vpliva na dejanske dolgoročne rezultate. Čustveno boste 
bolj odprti, kot boste priznali. Dogajanje vam bo prineslo pomembne podatke o sebi, pa 
tudi o ljudeh, ki so vam blizu.

Kozorog od 22.12. do 20.1.
Motili vas bodo še, ko boste že prepričani, da ste si zaslužili počitek. Tako 

sodelavci kot nadrejeni bodo zelo zahtevi, vam pa ne bo kaj dosti do tega, da 
bi se preveč razdajali. Sploh v prvi polovici meseca. Čustveno življenje bo zanimivo, 
prežeto s preteklim obdobjem, ki ste ga neizmerno cenili. Marsikaj uporabnega boste 
potegnili iz stare skrinje.

Vodnar od 21.1. do 20.2.
Preden boste v službi lahko ukrepali, boste hoteli imeti popolno sliko. Obre

menjevalo vas bo veliko nakopičenih težav, hkrati pa ne boste prepričani, ali 
so vaše domneve pravilne. Nekje se zadev morate lotiti, navkljub poman

jkanju informacij. Povprašajte starega znanca. V ljubezenskih zadevah se preprosto 
ne boste najbolje znašli. Preveč boste zaupali enostranskim občutkom.

Ribi od 21.2. do 20.3.
Okus po neprijetnem bodo okusili bolj vaši sodelavci kot vi. Dogajanje 

na delovnem mestu boste začutili mnogo pred njimi, tako, da se boste na 
prihajajoče težave dobro pripravili. Sprva ne bodo resne, v drugi polovici 

meseca pa malo bolj in bodo imele tudi posledice. Svoja čustva boste spretno skrivali, 
v vas pa bo vse prej kot mirno. Vtepli si boste v glavo, da lahko vse sami rešite. Ven
dar ne bo čisto tako.



K R O N IK A mam

BOJ PROTI AIDS-U

Ž iv i in pusti ž iv e ti
Letos je  že petnajsto leto, odkar se I .  decembra obeležuje Svetovni 

dan aidsa, ki simbolizira prizadevanje za preventivo proti tej bolezni, 
glavni namen letošnje kampanje pa je  preprečevati ali vsaj zmanjše
vati diskriminacijo okuženih in obolelih. Bolezen je  prisotna tudi na slov
enskih tleh in le organizirana vzgoja mladih o zaščitnih ukrepih pre
prečuje, da ne pride do večjega razmaha okužb z virusom HIV.

Od leta 1986, ko sta bila prijavlje
na prva primera aidsa pri nas, do 25. 
novembra letos, je  bilo prijavljenih 
skupno 98 primerov te smrtonosne 
bolezni. Med obolelim i je bilo 85 
moških, 11 žensk ter 2 otroka. Veči
na bolnikovježe pokojnih, po podat
kih Inštituta za varovanje zdravja RS 
v Sloveniji predvidoma živi še 26 bol
nikov z a idsom , medtem , ko je  
okuženih z virusom HIV bistveno več

in sicer 96. Seveda so to samo prijav
ljeni primeri in je realna številka še 
nekoliko večja.

V letošnjem letu je  bilo v Sloveniji 
prijavljenih 14 novo odkritih primerov 
okužbe z virusom HIV, od tega dobra 
polovica moških, ki so se okužili s ho
moseksualnimi spolnimi odnosi, med 
okuženimi pa je tudi ena deklica, ki se 
je okužila od matere. V skupini z vi
sokim tveganjem so tudi uživalci ne
dovoljenih drog, ki za vnos mamila 
uporabljajo nerazkužene igle.

V mednarodno kampanjo boja pro
ti aidsu, katero vodi UNAIDS in je v 
letošnjem letu usmerjena v stigmo in 
diskriminacijo, seje Rdeči križ Slov
enije vključil v sodelovanju z Inštitu
tom za varovanjezdravja in AIDSfon- 
dacijo Robert. V ta namen je RK na
tisnil 500 plakatov, 8000 zloženk in 
10.000 ovitkov za kondome in kon-

domovter predstavitvene mape. Tudi 
v izpostavi RK Mozirje so v soboto, 
dan pred 1. decembrom, izpeljali 
akcijo, v kateri so delili brezplačne 
kondome, rdeče pentlje in zloženke, 
ki izobražujejo v tej smeri. Več o izpel
jani akciji nam je objasnila lika Kram
er, vodja RK Mozirje: »Akcija, ki sva jo  
z Majo Kaker, medicinsko sestro in 
predstavnico Zgornjesavinjskega 
zdravstvenega doma, izpeljali v so

boto je, tako kot lani, tudi letos uspe
la. Na razpolago sva imeli okoli 100 
kondomov, nekaj več kot 100 rdečih 
pentelj ter podobno število zloženk. 
Ves material sva podelili v uri in pol. 
Zanim anje je  bilo največje med 
m ladim i, predvsem srednješolci, 
poudariti pa moram, da so akcijo 
prav vsi lepo sprejeli.«

Geslo Živi in pusti živeti, pod katerim 
je  potekala letošnja mednarodna 
kampanja boja proti aidsu, bi si mor
ali vzeti k srcu prav vsi. Zavedati seje 
potrebno, daje izobraževanje o zaščiti 
proti aidsu izrednega pomena. Prav 
tako pomembno pa je vedenje, da so 
oboleli z virusom HIV ljudje z enakimi 
pravicami kot zdravi, zato je  vsako 
odrivanje teh bolnikov na rob družbe 
in v izolacijo od družabnega življenja 
nehumano ter vredno vse obsodbe.

Tatiana Golob

NIČ NAS NE SME PRESENETITI

V pričakovanju nizkih 
temperatur in snega

Delavci javnega podjetja Komunala Mozirje so za redno zimsko 
vzdrževanje cest v lanskem letu porabili okoli 160 ton soli in 5 5 0  ku
bičnih metrov peska. S tem so zagotavljali kar najbolj optimalne raz
mere za vožnjo, seveda pa raznih prometnih nesreč s tem nikakor ne 
morejo preprečiti.

ostejše, da so zagotovljen i kar 
najboljši pogoji za vožnjo.

Komunala ima trenutno tri voz
ila, s katerim i plužijo ceste. Dve 
od njih sta primerni tudi za posi
pavanje. Vozila, kakor tudi plugi 
in posipalci, so trenutno izpravni 
in čakajo na svoj trenutek. Mnogi 
voznik i pa si seveda želijo , da 
slednjega sploh ne bi bilo.

Mozirska Komunala ima zaenk
ra t podp isane  pogodbe  o red
nem vzdrževanju cest z občina
ma Mozirje in Nazarje. Zagotavl
ja jo, da bodo svoje delo opravljali 
k va lite tn o  tu d i v p rih o d n je m  
času. Seveda imajo zadnjo bese
do vozniki, ki lahko sam i največ 
prispevajo k varnosti v cestnem 
prometu. Nobena cesta, naj bo 
še tako dobro splužena in dru
gače očiščena, namreč ne more 
p re p re č iti nesreč  ob o b je s tn i 
vožnji.

Benjamin Kanjir

Č R N A  K R O N I K A

•  OBCESTNI VANDALISTI
Ljubno: V noči iz 23. na 24. november so neznanci na Ljubnem med 

Lokami in Janezovim poljem izruvali 9 obcestnih prometnih znakov. Na 
poti jim  je  bila tudi zastava, ki je  visela na drogu. Očitno neznani vandali 
ne spoštujejo ničesar.

•  OB OKRASNE KAPE
Mozirje: 25. novembra je  občanka iz Mozirja ugotovila, da ji je  

neznanec med vikendom ukradel okrasne kape z avtomobila znamke 
ford escord. Škoda znaša okoli 11.000 tolarjev.

•  TATVINA KOSILNICE
Moziije: v času zadnjih dveh mesecevje neznani storilec na Šolski ulici 

v Mozirju z dvorišča stanovanjske hiše ukradel kosilnico beh. Škoda 
znaša okoli 100.000 tolarjev.

•  MEJNI SPOR
Nova Štifta: 1. decembra okoli pol treh zjutraj seje na parkirišču pred 

gostilno Mejaš na Črnivcu pretepalo več moških. Na kraj je  odšlo več 
policijskih patrulj z Mozirja in Kamnika. Na kraju dogodka je  bilo ugotov
ljeno, da so se pretepali trije razgreteži z mozirske strani in dva s kamni
ške. Trije udeleženci fizičnega obračunavanja so utrpeli lažje telesne 
poškodbe.

Z z im skim  vzdrževanjem  cest 
se prične, ko so cestišča mokra, 
temperature pa padejo pod ničlo. 
M ozirski kom una ln i de lavci so 
zato prejšnji mesec ceste že posi
pali. Posebno mostove, ki so na
jobčutljive jš i ob nizkih tem perat
urah.

Posipnim  m ateria lom  nobena 
zima ne prizanese. Največkrat se 
ceste posipajo ponoči, velikokrat 
pa že tudi ob popoldanskih ohla
ditvah. Čez dan namreč rado pos
ije sonce, v večernem času pa pri
haja do močnih ohladitev in tem
peratur okoli nič stopinj celzija,

Pregledniška služba v zimskem 
ozirom a h ladnejšem  času kon
tro lira nevarne cestne odseke in 
preverja a li posipni m ateria li še 
delujejo. Na prometnejših cestah 
se pesek hitro porazgubi, sol pa 
p ri te m p e ra tu ra h  izpod  petih  
stopinj celzija pod ničlo ne delu
je  več. Posipavanje je  zato pog-



Zeto rfm minilo je  
odkar zapustil si nas ti. 
Ti v grobu spiš, 
v srcih naših p a  živiš.

V SPOMIN

Francu PEČNIKU
( 1921-2002)

Hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu, se ga spominjate z molitv
ijo in mu prižigate svečke.

Vsi njegovi

Minilo je  že  leto dni, 
odkar te ni.
Vsepovsodpraznina, 
a v naših srcih bolečina.

V SPOMIN

Jožetu ŠTRUCLU
(1 9 2 2 -2 0 0 1 )

Hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu.

Vsi njegovi

V SPOMIN

Minilo je 15 let, odkar nas je zapustil naš

Emil KAKER
in 5 let odkar je osla od nas

Pavla KAKER

Še vedno sta vnaši mislih. Vsem, ki se ustavljate ob njunem grobu iskre
na hvala.

Vsi domači

Mar prav zares odšel je  tja v neznano? 
Kako je  mogel, ko smo m i še tu...? 
Nositi moramo vsak svojo rano 
molče, da mu ne zmotimo miru.

(S. Makarovič)

ZAHVALA

Ob boleči izgubi našega dragega

Janka ROBNIKA
(27.5.1935-14.11.2002) 

iz Luč

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem, ki ste ga v tako velikem številu pospremili na njegovi zadnji 
poti, darovali cvetje, sveče, za svete maše in z nami sočustvovali. 
Zahvaljuj emo se tudi pevcem, praporščakom, g. Mlačniku za poslovilne 
besede, g. Gračnerju za opravljen obred in pogrebni službi Anubis. 
Neizmerno zahvalo pa dolgujemo vsem tistim, kiste nam v težkih trenut
kih stali ob strani in nam nesebično pomagali v času njegove bolezni.

Vsi njegovi

OBVESTILO
Naročnike Savinjskih novic obveščamo, da si kot imetniki tekočih računov 
pri NLB in SKB banki lahko odprete trajni nalog za brezgotovinsko poravna
vanje naročnine za Savinjske novice.
Več informacij boste dobili na svoji matični banki ali na telefonski šte
vilki 03/83-90-790.

MORANA POGREBNA SLUŽBA, CVETLIČARNA
A le k s a n d e r S te b lo v n ik  s.p. 

P a riž lje  11 c B ra s lo v č e

Telefon: 7000-640 ali 041 665-329



Z a g o v o r j e n i  i z g o v o r i
Res je, gospod sodnik, da

me je  veterinar obvestil o dom ne
vni prisotnosti prepovedanih an ti
biotikov v m leku mojih krav in da 
sva se potem sprla. A m pak je  pa 
tudi res, da sva v bolnišnici potem 
že sklenila prem irje.

Polda Tavrl
Ne bodi no tak, Matevn / De v šoli si 

nam pokvaril vsak špas!

Možev zagovor
Nič nim am  proti ženskam  in 

za m ednarodni dan boja proti 
nasilju nad njim i sem povsem  
za.

Svoji ženi sem kljub tem u 
odm ontira l ročno zavoro, saj 
sem tudi proti m učenju avtom o
bilov. To, da je  žena vsak dan 
prevozila 30 km z zategnjeno 
ročno, je podatek, ki govori sam 
zase. S ceste pa je  verjetno 
zdrknila , ker je  razklopila sklop

ko, namesto da bi sklopila diske 
zavor in tako pri nasilju nisem bil 
soudeležen.

Ženin zagovor
Ni se mi zdela posebej nevar

na situacija, da bi oklevala. Saj 
tudi moj mož ni krojač, pa vozi v 
škarje, zaka j tega ne bi potem 
počela jaz, ki sem izučena šivi
lja. Tako sem bila nad razparano 
karoserijo to liko  bolj preseneče
na.

Samo Sprožilec

Vedno zbudim mona prepozno, da mi 
ni treba pripravljati zajtrka!

N o v o i z v o l j e n i  

s t a r i  p r e d s e d n i k
Izvleček iz Drnovškovega 

poslovilnega govora svoji 
stranki:

"Prosim , da upoštevate, da 
m esto prem iera ne zapuščam  na 
lastno željo, am pak zarad i volje 
ljudstva, ki me je izbralo za 
predsednika države."

Hugo Mušnik

N e p o v r n j e n i  s t r o š k i
Ker gre pri mlečni aferi za

tekoče zadeve, je  norm alno, da 
novinarji potrebujem o za nem o
ten potek dela kakšno pivo več.

Tugo M ern ik

A f e r a  m l e č n i h  z o b

Čudna je ta zahtevna fun
kcija predsednika države, ko 
vsi pravijo, da si bo Drnov
šek spočil na tem delovnem 
mestu.

Če bi v tovarnah masovno 
delili dobiček, bi šefi ne imeli 
mastnih zaslužkov.

Policisti bodo prihodnji teden izvedli opozorilno stavko zoper 
odredbo njihovega ministrstva, ki jim je naložilo dodatno delo.

Protestirali bodo proti novemu 
testiranju, ki ga m orajo izvajati na 
terenu. Pravijo, da je  a lkotest za
nje še spre jem ljiv  način dela, 
m lekotest pa odklanja jo, ker jih  
spravlja v zadrego.

Na naključno izbrani kmetiji se 
bodo m orali napiti svežega mleka

izpod kravjih vim en, počakati, da 
tekočina preide v kri in nato pihati 
v m lekotester, ki pokaže vseb
nost antib iotikov v krvi ali ne.

P ričakovati je , da bo stavka 
ogorčenih skisa la m lečne obraze 
predlagate ljev zakona.

Živa in  Jaka Žlehnoba

P o s l o v i l n i  n a m i g i  p o s l o m
V Elanu bodo spet mastno zaslužili, ker so patentirali nove 

smuči. Združili sojih s prilagodljivimi vezmi, ki so sestavni in kupni 
del smuči, a veljajo za vsako nogo. Tako lahko isti par smuči upo
rablja kdorkoli.

O junačili smo se tudi novinarji 
družine Tavrl in km alu ugotovili, 
da to ne velja za kogarkoli. Vse
eno je  za uporabo teh smuči po
trebno vsaj osnovno znanje sm u
čanja.

G lede na podnebne nera- 
zm ere za sneg, si drznem o ugo

toviti, da bo za Elan še najbolje, 
če bodo patentira li sm učke za 
uporabo na travi. Na G o lte h so že  
z a m e n ja li te p ta lc e  snega  z 
odstran jeva lci le tega, če bi jih  
s lučajno za dlje časa neugodno 
presenetile snežne razm ere.

Blenda Tavrl

POT POD NOGE
Jožeta Pančurja, šefa vokalne skupine Habrovi fantje, sicer pa za

vzetega krniškega kmetovalca, že pošteno mučijo »šuhi«, ki jih je 
stalna odsotnost z doma, kamor ga vleče muzika, dodobra zdelala 
in načela. (HALO ŠOŠTAR PRESS)

P R ILO Ž N O S T, K I JE NE GRE Z A M U D IT I
V Mozirju na trgu so se nedavno tega zastonj v dobrodelne namene 

delili kondomi. Za Zgornjesavinjčane strašno mikavna gesta. Kljub 
temu se trije opazovalci ob prisotnosti novinarske fotografske 
kamere niso upali v bližino. (SRAMEŽLJIVI PRESS)



'1-5

IME in PRIIMEK:

NASLOV (ulica, kr<*):

REŠITEV PREJŠNJE KRIŽANKE:

Tifusar, inačica, Rsl, lob, otomana, zlato, CR, Časi, 
srab, naočarka, toga, aksis, Aca, dur, Ostoja, IM, Raa, 
Sl, Velajati, oro, Flanagan, Imo, kri, Diona, Kalemegdan, 
TK, oteč, Dao, azil, niton, Roanoke, akant, hrt, rap

MINI SLOVARČEK:
ALTM AR K- nemška vojna ladja iz 2. Svet. Vojne 
KARENI- tajsko hribovsko ljudstvo 
LILEK- kačji lev (nar.)
KO BO R - madžarski pisatelj- Tarnaš 
AR EN G A - afriška in azijska palma 
ITKINA- nekdanja ruska atletinja- Marija

f e 9 , l  M » ,

S a v in j s k i  v a l

Telefon:
703 20 00 
Redakcija:
572 47 24 
Faks:
572 44 27
GSM: 041 404 582

Z  vam i sm o  vsa k  dan  od 5 .30  do 10. ure 
in  od  14. do 19. ure.

Č e s t itk e ,  m a le  o g la s e  in  o s m r tn ic e  la h k o  n a ro č ite  ta d i 
v  u re d n iš tv u  S a v in js k ih  n o v ic .



Napovednik

•  Petek (6. december), ob 18.00. Gostilna Na Gmajni, Radmirje 
P redstav itev  pesniške zb irke  S lap 5 
zg o rn jesav in jsk ih  l ite ra rn ih  us tva rja lcev

•  Petek (6. december), ob 19.00. Dvorana kulturnega doma Gornji Grad 
P lan insk i veče r z d ia p o z itiv i

•  Petek (6. december), ob 21.00. Športna dvorana Nazarje 
Tekma m alega nogom eta  - KMN Nazarje  : M o kre č  Ig

•  Sobota (7. december), ob 12.00. Športna dvorana Nazarje 
K oša rkarska  tekm a  - E lek tra  : R efleks Nazarje (kade ti)

•  Sobota (7. december), ob 17.00. OŠ Rečica ob Savinji 
P re ds tav itev  kn jig e  Jožeta Jera ja : Čez Karavanke

•  Sobota (7. december), ob 19.00. Gostišče Pevc, Ljubno ob Savinji 
O bčni zbor k lub a  zgo rn je sa v in jsk ih  š tu d e n to v

•  Sobota (7. december), ob 19.00. Športna dvorana Nazarje 
Košarkarska tekm a - Davidov hram  Nazaije : P ingvini Šm artno

•  Nedelja (8. december), ob 10.00. Športna dvorana Nazarje 
K oša rka rsk i tu r n ir  za p io n ir je  ■ državno p rvenstvo  
( le tn ik  8 9  in  m la jš i)

•  Četrtek (12. december), ob 18.00. Dvorana kulturnega doma Mozirje 
V il.  lu tko vn i abonm a: T ri k ra ljeve  op ice

•  Petek (13. december), ob 18.00. Cerkev sv. Jurija Mozirje 
Š tud en tsko  k o n c e rtira n je

strankam lad ihs loven ije

w w w .s m s -r f la d i.c o m

Vabljeni vsi na povolilni golaž 
v Mozirje, na trg pri Kozorogu, 

v soboto 7. decembra, od 18. ure dalje!

ŽIVALI-PRODAM
Prodam prašiča za zakol, 
težkega 150 kg, krm ljen z 
domačo krmo. Gsm: 040 721 
841
Telico simentalko, brejo osem 
mesecev in pol, pašna - prodam. 
Gsm: 041 324377 
Telička bikca frizike 7 dni starega 
prodam. Tel: 5 841 785 
Prodam 120 kg težkega telička 
rjave pasme. Tel: 5 845 282 
Kravo simentalko za zakol pro

dam. Nazaj odkupim tudi četrtali 
polovico mesa. Tel: 5 835 152

ŽIVALI-KUPIM
Kupim bikca starega en teden. 
Tel: 01 83 25 400 
Bikca sim enta lca do 120 kg 
kupim. Tel: 5 831 091

STROJI
Prodam desko za pluženje 
snega traktorsko (zadnjo) in os
ovine za traktorsko prikolico z gu-

KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 50. številki SN

ime in priimek

naslov
N A R O Č .  ŠT.

mami. V račun vzamem prašiča 
za zakol. Gsm: 031 314 820

AVTOMOBILI
Peugeot 405 1,8 GR LUX let. 93, 
rdeče barve, veliko dodatne 
opreme, klima. Cena po dogov
oru. Gsm: 031 358 736

DRUGO -  PRODAM
Ugodno prodam pancerje št. 37 
za 3.000 sit. Tel: 5 833127, Gsm: 
031 776 803
Prodam tri različne avto sedeže, 
dva globoka, zložljiva športna 
vozička in nahrbtnik za nošenje 
otroka. Kupcu podarim torbo za 
nošenje dojenčka. Gsm: 031 640

234 (popoldan)
Prodam mešalec za mesenje 
testa (kruh) ali mešanje mesa. 
Gsm: 041 783530 
Prodam pancerje št. 40 Salomon 
evolution 4,3 (rabljeni dva ted
na). Cena 10.000 sit. Tel: 5 845 
059
Ugodno prodam GSM Nokia 63 
10. Pokličite na Gsm: 041 696 
330.
Brezžični telefon Panasonic reciv- 
ertechnics in avtoradio Kenwood 
-prodam. Gsm: 031 772 486

PODARIM
Podarim mladega psička me- 
šančka. Tel: 5 833 651

M O R D A  STE ISK A LI PR A V TO

R T V  S E R V I S  P U R N A T
Hitro in kvalitetno popravilo vseh znamk televizorjev in radio aparatov. 
Purnat Zdenko, tel. 83-83-000.
RTV in knjigovodski servis, Zdenko Purnot s.p., Novo Naselje 43,3342 Gornji Grad. 

K M E T J E .  G O Z D A R J I
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala dela 
s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni. BRLEČ, 
tel. 041/606-376.
Brleč Jakob s.p. - Avtoprevozništvo, storitve z gradbeno mehanizacijo, splošna grad
bena dela, Nožice, Pionirska ulica 25,1235 Radomlje.

T V  S E R V I S  IN  P R O D A J A  T E L E V I Z O R J E V  
Nudimo vam popravilo BTV Evelux in Gorenje ter prodajo BTV Evelux In 
SAT anten ter servis anten. Prašnikar s.p„ 03/5845-194.
Prašnikar Miro s.p., Elektroinstalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav na 
terenu, Spodnje Kraše 30,3341 Šmartno ob Dreti.

P O G R E B N E  S T O R I T V E  A N U B I S  
Nudimo kompletne pogrebne storitve po konkurenčni ceni. Alojz Štiglic 
s.p., Radmirje 10, tel. 03/5841-029, 031-654-651,031/761-388. 
Pogrebne storitve, Anubis, Alojz Štiglic s.p., Radmirje 10,3333 Ljubno ob Savinji. 

P I R O T E H N I K A
Rakete, ognjemetne baterije, fontane, rimske svečke, petarde, bakle, 
pištole za rakete, pasje bombice... Tel. 0 3 /5 8  33 626.
Proizvodno trgovsko podjetje DIANA d.o.o., Obrtniška ulica 8,3331 Nazarje. 

S E R V I S  T E R G L A V  M IL A N ,  P O L Z E L A  1 3 7  A  
Hladilniki in zamrzovalniki vseh vrst. tel. 03/572-04-06, GSM 041/530- 
398.
Terglav Milan, Servis hladilnih naprav s.p., Polzela 137 a, 3313 Polzela.

S T E K L A R S T V O  T A M Š E ,  M O Z I R J E  
PVC okna vrhunskega proizvajalca MIK CE - PLAST, vrata, senčila, 
vitražna stekla, zasteklitev balkonov, pleksi stekla, uokvirjanje slik. Tel. 
031/305-532, faks: 03/839-54-64.
Steklarstvo Tamše, Tamše Jaka s.p., Savinjska cesta 12,3330 Mozirje. 

P O P R A V IL O  P R A L N IH  IN  S U Š IL N I H  
S T R O J E V
Hitro in kvalitetno popravilo pralnih in sušilnih strojev Gorenje. Jure Do
brovc s.p., Žlabor 8, Nazarje, tel. 5832-525, GSM 041/727-881.
Servis in vzdrževanje, Dobrovc Jure s.p., Žlabor 8,3331 Nazarje.

Z A P O S L I M
KV natakarja ali natakarico in kuharja v novi pizzeriji v Ljubnem ob Sav
inji. Tel. 0 31 /2 8 6 6 8 6 .
Herbst Tomi, Tomšičeva 1,3320 Velenje.



,’M .M I K LAVC
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vsaka prva in tretja sobota v mesecu 8.00 -12.00

NOVO NOVO NOVO NOVO NOVO
P O D R O Č JE  V A R N O S T I IN Z D R A V J A  P R I D ELU

PREGLEDI IN PREIZKUSI DELOVNE OPREME
Družba za izvajanje tehničnih pregledov motornih vozil in delovnih 
strojev na m otorni pogon, A.M. TEHNIČNI PREGLEDI MIKLAVC 
d.o.o. iz Nizke, odslej izvaja tudi PREG LEDE DELO VNE OPREM E v 
sm islu zahtev Zakona o varnosti in zdravju pri delu s pooblastilom  
(dovoljenjem  za delo) M in istrstva za delo, družino in socia lne zadeve 
RS o  izvajanju pregledov in pre izkusov delovnih priprav in naprav ter 
stro jev ( delovne oprem e) te r tako razširila poslovanje še na področje 
varnosti In zdravja pri delu.

PREGLEDE IN PREIZKUSE DELOVNE OPREME
lahko naročite pri družbi A.M. Miklavc, tehnični pregledi, Nizka 

21, Rečica ob Savinji, TAKOJ!

Pokličite tel.03/838-80-91, 041 643-538  
e-pošta : a.m.miklavc@email.si

NAJ VAM NE BO ŽAL ČASA IN DENARJA ZA VAŠO IN 
VARNOST VAŠIH DELAVCEV TER VAŠEGA 

PREMOŽENJA!

--------------------------
____________________________________■

T J j l i J U J j T
seiivis

Janez Marolt, s.p. Mozirje
Naslov: SERVIS GUM MAROLT s.p., Cesta v Loke 10, 3330 Mozirje 
Telefon: 03/.839 42 70, fax 03/ 839 42 71, GSM 041/ 690 004

B M  C  DELOVNI CAB:» f  vsak dan: 8,00 - 18.0HITRI SERVIS sobota: 8.00 - 14 0C

HITRO.KAKOVOSTNO.POCENI.VSE NA ENEM MESTU

MENJAVA Q U A , FILTROV, ZAVORNIH PLOSCIC.

S 4 V I
Podjetje za komercialni inženiring d.o.o. 
Prelog, Pod hribom 2, 1230 DOMŽALE.

S m  N AZALE  
Lesarska 2 6 , N azarje

Telefon: 03/839 41 90,839 41 91 
839 47 71; fax: 03/839 47 72

A K C IJ A  -  A K C IJA !!!
BRAMAC klasic, donav.... 1.765 $IT/m2
BRAMAC Markant........  1.509 SIT/m2
POROTHERM 38....................280 SIT/kos

CENA DO RAZPRODAJE ZALOG.
VSE CENE SO Z DOSTAVO.

A K C IJ A
L A M I N A T I  C L I K . . .  1 . 8 4 1  s i t / m 2

UGODNE CENE GIPS PLOSC 
IN

KERAMIČNIH PLOŠČ
Del. čas vsak dan med 7. in 19. uro ob sob. med 7. in 13. uro.

M O Ž N O S T I P LA Č ILA . N A  2 4  O B R O K O V !

n i f i m i Ä f r o i i m o i M M i i !

_________  :

Delovni čas: 
od 8. do 17. ure 

od ponedeljka do petka

Migojnice 140 
3320 Griže
Tel.: 03 / 571 82 22 
GSM: 041 629 093 

www.daca.si

UGODNI BANČNI KREDITI, 
KREDIT NA POLOŽNICE, 

LEASING DO 5 LET
' PRODAJA VOZIL 
- PRENOS LASTNIŠTVA
• ODKUP VOZIL
• MENJAVA RABLJENO ZA RABLJENO VOZILO
• VAŠE VOZILO VZAMEMO V KOMISIJSKO 
PRODAJO IN GA PRODAMO PO VAŠI CENI

1 PRODAJA PNEVMATIK IN KOVINSKIH TER ALU PLATIŠČ

SLIKOPLESKARSTVO 
IN IZDELAVA 
PLASTIČNIH FASAD d L B t$

Herman Albin 
Soseska 12, 3312 Prebold 
Tel.: 03/705-30-52 
Faks: 03/705-30-51 
GSM: 041/626-116

p.e.
BARVE, LAKI, ČISTILA

t r g o v i n a
Hmeljarska 15, PREBOLD 

Tel.: 03/572-4554

Na trgu 2, 3330 Mozirje
- Telefon: 839-46-75

' J t M z n i č n a  p c n u i b a :

-  a d v en tn i v en čk i
- v en čk i za vrata
• n o v o le tn i aran žm aji
- b o ž ičn e  zvezde
- ara n ž ira n je  d aril

Cvetličarna Tulipan, Katja Pavlin s.p., Na trgu 2, Moziije



Vabljeni v salon pohištva z ugodno ponudbo:

- dnevnih sob - računalniških miz
- predsob - komod

C e lje  -  skladišče

D-Per
7/2002

5000010830,49

1

COBISS Q

- pisarniškega pohištva - otroških sob
- garderobnih omar - spalnic

Obiščite nas v našem salonu vsak dan od 9. -16. ure 
in v soboto od 8.-12. ure.

Od 15. novembra dalje mali gospodinjski aparati podjetja B /S / H /  Nazarje na voljo tudi v naši prodajalni.

Glin K&M d.o.o., Lesarska cesta 10,3331 Nazarje * http://www.glin-km.si * e-mail: prodaja@glin-km.si * tel.: 03 83 93 138 * faks: 03 58 32 341
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